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 על סדר היום: 
 

 דבר ראש העיר.  .1

 אישור מועצת העיר להחלת הסדר מתן הנחות בארנונה למפקדים במילואים.  .2
 

בסך   .3 כספית  תמיכה  לחלוקת  תמיכות  ועדת  להמלצות  העיר  מועצת  ציבור    735,000אישור  למוסדות   ₪
 . 2022מתקציב תמיכות  

 
 להחלפה, הוספה ושדרוג של עמודי תאורה ותשתיות תאורה. פתיחת תב"ר   .4

₪   3,600,000סכום התב"ר:            
מקורות מימון: קרנות הרשות             

 
 עיקור וסירוס חתולים.   -  1128הגדלת תב"ר מס'   .5

   ש"ח   100,000  סך ההגדלה: 
 מקורות מימון: קרנות הרשות 
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 פרוטוקול 

 .5.12.2022, 19/22ערב טוב לכולם. אנחנו פותחים את ישיבת המועצה מן המניין  יעלה מקליס:

 דבר ראש העיר   -   1סעיף מס'  

ישיבת המועצה  יעלה מקליס: ורואה    ,בפתח  הציבור ששומע  ולטובת  עדכונים חשובים לחברי המועצה,  כמה 
באווירה   חגגנו  סיומו  ואת  חודשים,  שלקח שלושה  הוותיק,  האזרח  את חודש  חגגנו  הזה  בבית. החודש  אותנו 

מהקצה של    - יוונית. אולם המתנ"ס היה מלא מפה לפה, אני מעולם לא ראיתי אותו כל כך מלא כמו באותו ערב  
שירה,   - הקצה השני, מהחלק הקדמי ועד לקצה האולם. הוותיקים שלנו נהנו מאווירה של טברנה יוונית  הקיר עד

סדנאות, פעילויות    -  ריקודים ושמחה גדולה הייתה שם. האירוע הזה מסכם שלושה חודשים של פעילויות מגוונות
  סף לפעילות השוטפת שלהם במועדונים ספורטיביות בגינות, טיולים, ימי כיף והרצאות לוותיקים שלנו, והכול בנו

 ועוד פעילויות אחרות.

גם להזמין את חברי מועצת העיר שלא מהקואליציה לאירועים עירוניים, כדי    ,אני הייתי מציע להבא  הדר מימון:
 שגם אנחנו נוכל לקחת חלק במפגשים הציבוריים.

זכויות לאנשים עם מוגבלויות. הארנו את  בסדר גמור. עכשיו התחלנו את חודש המודעות לשוויון    יעלה מקליס:
בהתאם ליוזמה הארצית. אנחנו מעודדים את האנשים בעלי המוגבלויות גם במהלך    ,העירייה ואת העיר בצבע סגול

למשפחה  -השנה   העירוני  המרכז  את  לנו  עם    ,יש  ילד  של  גידול  עם  המתמודדות  למשפחות  מרחב  שמעניק 
י תמיכה, פעילות קהילתית וחברתית, הנגשת השירותים הקיימים ברשות מוגבלות. יש שם ידע, הכוונה, שירות

בית "והתאמתם לצרכים המיוחדים של הילדים, ההורים ובני המשפחה. אנחנו גם בעיצומו של תהליך להקמת  
 לצעירי העיר, בוגרים עם צרכים מיוחדים, שיזכו לדיור מותאם כאן אצלנו בעיר.   "לחיים

את משפחת סגול והם מאוד התרשמו מ"מרכז ארקדש" למבוגרים בעלי מוגבלויות.    שבוע שעבר אירחנו בעיר ב
 בהמשך לביקורים קודמים שהיו, נעשית שם עבודת קודש. 

 עדיין קוראים לזה "מרכז ארקדש"? הדר מימון:

המקרים , וזה משמש את המבוגרים עם צרכים מיוחדים ועם  "ארקדש"כן. מכבדים את החברים,    יעלה מקליס:
 הקשים.

 אני יודע מי גר שם. הדר מימון:

תורמים ש  עושים שם עבודה יוצאת דופן, עבודת קודש. אני חייבת גם לציין את המתנדבים שלנו,  יעלה מקליס:
 ליהנות מאיכות חיים.  הומחזקים את הפעילות שם ועוזרים למבוגרים האל

ון שהיה לנו לטובת הנוער, תנועות הנוער פתחו שנת  שבוע הנוער לפנינו. אחרי הקיץ גדוש הפעילות מסביב לשע
היו בפעילויות, כולל  "הצופים ". גם "בני עקיבאשל "פעילות עמוסה ומרתקת. השבוע ציינו את סוף חודש ארגון 

מחנה פתיחת שנה, ועכשיו אנחנו בשבוע הנוער הכולל הופעות של כוכבים ושידור חצי גמר המונדיאל בשבט  
ובוגרי מערכת החינוך   "משואות". נסגור את השבוע במרוץ הלפיד המסורתי לזכרם של הנופלים תושבי העיר 

ימות כלפי נשים. אני מזמינה את כולכם לרדת למטה  זה העלאת המודעות לאל  השלנו. עוד ציון של הימים האל
לפעול  כולנו  של  המחויבות  ואת  הזעקה  את  הזה, שממחישות  בנושא  המקיף  תלמידי  של  היצירות  את  לראות 
ולהיאבק בנגע האלימות כלפי נשים ובכלל האלימות במשפחה. אלימות היא אלימות היא אלימות, וגם מה שקורה  

כל סוג של אלימות הוא נושא שאנחנו צריכים לצאת נגדו. אם אנחנו כבר מדברים  , ווראכרגע בכבישים זה מזעזע ונ
על אלימות, יש לנו פה מסמך שבו אנחנו קוראים לראשי אגודות הספורט שלנו להימנע מאלימות ולא לעודד  

מש אותה. יש שם התחייבות שאם תהיה בעיה באגודת ספורט מסוימת, אנחנו נשקול אם להמשיך לתת להשת
 במתקנים העירוניים.

 ראיתי את המסמך שהעברת. מה הסיפור שם? כי מה הסיפור שם?  הדר מימון:
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 שינינו את הנוסח. שימי בונפיל:

 - שינינו את הנוסח. לא התייחסנו ספציפית ל יעלה מקליס:

 - אבל מה הדר מימון:

 הספורט. אגודותהיו כמה אירועי אלימות במסגרת  יעלה מקליס:

 עיר שלנו? ב הדר מימון:

כן. כן, כן. אני לא רוצה להיכנס כרגע למי אשם או מי התחיל, אבל אני חושבת שהגינוי צריך להיות    יעלה מקליס:
כולל. על חלק אפילו הוגשו תלונות במשטרה, מן הסתם המשטרה תברר את זה ונהיה יותר חכמים אחרי שהחקירה 

 תסתיים.

גמה אישית בעניין הזה ולכבד את הוראות  אני כשלעצמי חושב שאנחנו כנבחרי ציבור צריכים לתת דו  הדר מימון:
 לכבד אחד את השני בהידברות מכבדת, יעלה, וזה כנראה גם יחלחל לשאר התושבים שלנו. ,החוק

אני בהחלט מסכימה איתך. כל אחד שיסתכל בראי וייקח אחריות על מה שהוא אומר ועל מה שהוא    יעלה מקליס:
 עושה.

 וגם על מה שהוא כותב. ויקטור ג'נח:

 על מה שהוא כותב.ו יעלה מקליס:

 ברור. זה הדבר הכי חשוב, מה שהוא כותב.  ויקטור ג'נח:

 בסדר? לגמרי.  יעלה מקליס:

 ל פיוס, כבר הם מתחילים עם ההתחכמויות.עוד לא מדברים ע הדר מימון:

אי אפשר לצאת בהצהרות ולא לעמוד מאחוריהן. אני אשאר ברוח טובה ולא אתן דוגמאות,    ,לא, לא  יעלה מקליס:
 בסדר?

 דוגמה אישית.  הדר מימון:

טנה  דוגמה אישית, בהחלט. אני בעד דוגמה אישית. שכל אחד יסתכל על עצמו בחלקת האלוהים הק  יעלה מקליס:
 שלו, ואני בעד דוגמה אישית.  

שהיום חתמנו על המסמכים של פינוי בינוי בן צבי/כצנלסון, והם עברו לוועדה    ,נושא נוסף: אני שמחה לבשר לכם
 המחוזית. אנחנו מתקדמים גם עם הפינוי בינוי הזה. 

 - מה הצפי בוועדה המחוזית לגבי חיים מימון:

 זה כבר לא בידיים שלנו. שימי בונפיל:

 ים שלנו.יזה לא ביד יעלה מקליס:

 -לא, ברור לי שלא, אבל חיים מימון:

 חודשים מקסימום. 24 שימי בונפיל:
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לוועדה המחוזית יש כמה שלבים. השלב הראשון זה קליטת התוכנית, שזה לוקח להם לא מעט זמן,    יעלה מקליס:
ז הם מתחילים לנהל משא ומתן עם  מספר חודשים. אחר כך הם נכנסים לבדיקה יותר מעמיקה של התוכנית, וא

הוא  במידה וכולם, קובעים מועד להפקדה. בדרך כלל מפקידים עם תנאים, ואז היזם צריך למלא את התנאים.  
 מאשרים את התוכנית. -שוב, זה תלוי בו  -ממלא את התנאים 

 - אבל חיים הדר מימון:

 שה., שנייה, הדר, אל תפריע בבק-אנחנו למשל בתוכנית יעלה מקליס:

 כן, אני מקשיב. הדר מימון:

זה כבר שישה חודשים מיום ההפקדה. בהחלטת ההפקדה    -ויצמן/אשכנזי    -בתוכנית של אשכנזי    יעלה מקליס:
שהם צריכים להנחות את השמאי בדרך מסוימת, ועד לפני שלושה  ו  הם קבעו שצריך לעשות איזשהו תהליך מסוים
ביזם, במערכת של גורמים מקצועיים  זה תלוי  לוי בנו, זה תלוי בהם,  שבועות לא היו הנחיות של השמאי. זה לא ת

ו תלוי  ואחרים  את  זה  שנתיים  תוך  אישרנו  במוהליבר,  למשל,  בותמ"ל  זאת,  לעומת  עובדים.  הם  שבו  באופן 
אנחנו לא שם, אבל כן אני יכולה לבשר  ועדיין  התוכנית, ואנחנו חוגגים עכשיו שלוש שנים מאז שהיא אושרה.  

מה ין של מוהליבר ישבו השבוע הצוותים המקצועיים בנושא הסכם הפיתוח, ולטעמי הם לקראת סיום.  שבעני
הציבורי  ש המרחב  בין  טובה  יחסים  מערכת  ועם  ההיתרים  עם  התוכנית,  עם  להתקדם  השטחים    -יאפשר  בין 

 .םהציבוריים בתוך הבניינים לבין השטחים של דירות הדיירים עצמ

 יון. ליאור גלבוע נכנס לד 

אבל יעלה. חיים, גם התושבים וגם חיים צריכים לדעת שאישור תוכניות זה דבר אחד, והגבלת בינוי    הדר מימון:
ומתן היתרי בנייה ביהוד זה דבר אחר. ביהוד, בגלל שיש לנו בעיה של יציאות מהעיר, יש הגבלה על מתן היתרים,  

העיר של  האלה  היציאות  עד שתיפתחנה  שיינתנו  היתרים,  של  מסוימת  כמות  ומוציאים  על  רצים  כולם  כרגע   .
אם זה מתארך מבחינת מתן אישור התוכניות, תאר לעצמך   , אז  תוכניות, אבל לקבל את ההיתרים כדי לממש אותם

יקרה פה עם הנושא של   ולנסות לסייע    ההיתרים,  מה   ו אוקראנו לראשת העיר להרים את הכפפה בנושא הזה 
לא לדבר על  , ובר הזה הוא ממש עוצר את ההתפתחות של העירהד כי לדחוף את הפתיחה של עוד יציאות מהעיר

 פקקים ואי נוחות יומיומית. 

אני חושבת שאנחנו עובדים מאוד קשה על הנושא של ההתחדשות העירונית. אנחנו הוכחנו שאנחנו   יעלה מקליס:
לקדם את זה בצורה נכונה.  , אבל  "כתב"התוכנית של    ההתוכנית של מוהליבר, אם ז  האם ז  - יודעים לקדם תוכניות  

לא התקדמנו. היו גם עוד בעיות, היו בחירות,    ,, עד שלא התחייב רמ"י לתת לנו קרקע משלימה"כתב"בתוכנית של  
אנחנו לא מתקדמים    ,סמכות הותמ"ל, אבל הודענו למינהל שכל עוד הוא לא נותן לנו קרקע משלימהשל  היה עניין  

 -ש לנו החלטה של הנהלת רמ"י, ואפשר היה לקדם את התוכנית. אנחנו באמתעם השיווקים. בסופו של דבר י

 מה מעכב אותנו מלקדם את הנושא של היציאות מהעיר? חיים מימון:

, יש לנו שם את הרכבת הקלה שעושה את העבודות של הפיתוח 461מהעיר, בנושא של    היציאות  יעלה מקליס:
התוכנית עדיין לא אושרה מסיבות בעיקר של התעקשות שלנו לשמירה   ,בנושא של מגשימים.  והסטת התשתיות

לאיכות    איכות החיים של תושבי מוהליבר, ובעצם העיר כולה. כשנגיע לפתרון שישביע את רצוננו וייתן מענהעל  
החיים של התושבים שם, נוכל גם להתקדם עם מגשימים. גם אם נתנו היתרים, זה עדיין לא אומר שמחר בונים. 
רוב היזמים, לא רוצה להגיד כולם, רוב היזמים מתכוונים לעשות את זה בשלביות, כך שלא יפלו עלינו כל יחידות  

ין ספק שנושא התחבורה הוא מאוד מרכזי וצריך לטפל  וא , הדיור בכל מתחם בבת אחת. זהו, זה לגבי העניין הזה
  7גם בו. אני אגיד שאחד הדברים הראשונים שנבקש משר או שרת התחבורה החדשים שימונו, זה להחזיר את קו 

שמסתובב הרכב  את  בתחבורה    פה  שלנו,  לנסוע  יתרגלו  שלנו  והילדים  הנוער  שבני  לפחות  מענה.  ונותן  בעיר 
שיתופיים. יש לנו שישה  הרכבים  הבאנו את המיקרו מוביליטי, עם כל המגבלות שלו, וציבורית. בינתיים גם ה

רכבים שיתופיים, שכל מי שרוצה להשתמש בהם מוזמן בעזרת אפליקציה. אנחנו עושים הרבה דברים כדי לנסות 
 לקדם את המענה.

 ה? היינו שם., אנחנו לא שם? יצאנו מז-מה עם "מהיר לעיר"? התוכנית הזאת של ה יפעת זמיר:
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  , בגדול, אנחנו, ו"מהיר לעיר", היו כל מיני הסתייגויות לגבי "מהיר לעיר" לרבות ביטול הכיכרות  יעלה מקליס:
 לא הסכמנו לבטל את הכיכרות, לצורך העניין הזה. 

 לא, אני מדברת על התחבורה בשבת לנוער. לא רק לנוער. יפעת זמיר:

 "נעים בסופ"ש". כן, לא הבנתי.  אז זה לא "מהיר לעיר", זה יעלה מקליס:

 איך קוראים לזה? יפעת זמיר:

 "נעים בסופ"ש". יעלה מקליס:

 "נעים בסופ"ש".  יפעת זמיר:

לא היה ביקוש גדול לעניין הזה. ביקשתי מבני הנוער שפנו אליי שיביאו רשימות של ילדים, נערים   יעלה מקליס:
 או בוגרים שרוצים להשתמש בזה, כדי להצדיק את ההחזרה.

 ביקשת מבני הנוער רשימות של מבוגרים?  יפעת זמיר:

של נוסעים שרוצים את השירות הזה  גם וגם וגם. כל מי שפנה אליי, ביקשתי שיביא לנו כמויות  ,  לא  יעלה מקליס:
אני לא בטוחה שזה    ,כדי שיהיה כדאי להשקיע בזה. זה בכל זאת עולה כסף, ואם בסוף נוסעים בזה ארבעה אנשים

 כדאי.

 כמה ההשתתפות של יהוד הייתה אז?  הדר מימון:

 -אם אני זוכרת יעלה מקליס:

 אלף.  70 שימי בונפיל:

 אלף שקל. 70 יעלה מקליס:

 אלף שקל. 72 :ו גל לניאד 

 אלף שקל. 72 יעלה מקליס:

 לכמה זמן, לחודש? הדר מימון:

 לא, לכל השנה. :גל לניאדו 

 אלף שקל לכל השנה לתת שירות לתושב?  70נו,  הדר מימון:

 -השאלה היא כמה משתמשים בזה. אם תביאו לי יעלה מקליס:

 אם את תיתני, תייצרי שירות, אנשים ישתמשו.  הדר מימון:

 -עבדנו על זה מספר חודשים מקליס:יעלה  

 כמה חודשים זה היה? יפעת זמיר:

 והייתה קורונה, אני מזכירה לכם. יעלה מקליס:

 נגמרה הקורונה.  הדר מימון:
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 - אז באמת, אם יהיה ביקוש אנחנו בהחלט יעלה מקליס:

 אבל יש ביקוש. אני יכולה להגיד לך שאנחנו, אצלנו הנוער מחפש איך להגיע בתחבורה ציבורית. יפעת זמיר:

 -אז תביאי לי יעלה מקליס:

 מה אני אביא? יפעת זמיר:

מה להביא לך, רשימות שתתקשרי אליהם? מה תעשי איתן? לא, באמת. יש לך פה רשימות של בתי    הדר מימון:
 הוד?ספר, את לא יודעת מי הנוער בי

 יעלה, צריך לתת את השירות הזה. יפעת זמיר:

 ? SMSאת שולחת להם  הדר מימון:

 השירות הזה, אם אין מי שייקח אותו אז הוא לא שירות של כלום.  יעלה מקליס:

אם הוא לא קיים, לא לוקחים אותו. אני יכולה להגיד לך שכשהוא היה קיים לקחו אותו. בני נוער   יפעת זמיר:
חבורה ציבורית, כי אין להם יכולת, רצון ומוטיבציה להחנות בתל אביב בסוף השבוע. לכן למי  מחפשים היום ת

 -ש

 אז אני אומרת לך, גם אני חשבתי ככה.  יעלה מקליס:

 לא, אני אומרת לך מתוך ידיעה.  יפעת זמיר:

 אבל במבחן המציאות כמות הנוסעים הייתה מאוד נמוכה. יעלה מקליס:

 בקורונה לא יכולת לעשות כלום. הדר מימון:

 רגע. מבחן המציאות הוא על ידי לשלוח אנשים להביא שמות? זה מבחן המציאות? ליאור גלבוע:

 חברים, בואו.  יעלה מקליס:

 הינה, את רואה. בבקשה. הדר מימון:

שים שיביאו לא, זו שאלה באמת מעניינת. כל שירות שאנחנו רוצים לתת לתושב, אנחנו נשלח אנ  ליאור גלבוע:
 לנו שמות של המעוניינים בשירות?

 ליאור, אתה נכנסת מאוחר וחבל שלא הקשבת לכל הדיון.  יעלה מקליס:

 לא, למה? אנחנו בנושא חדש לגמרי.  ליאור גלבוע:

 אז אנחנו נדבר על זה בנפרד, זה לא חלק מהדיון. יעלה מקליס:

 שכדאי לדון על זה עכשיו כדי להביא את זה לתקציב.לא, אבל לפני שנת התקציב הבאה, אני חושבת   יפעת זמיר:

 -אני אומרת שוב, נחזור יעלה מקליס:

 הינה, גל פה, הוא שמע. הדר מימון:

אם אני   ,השאלה היא אם הקו ממשיך לעבוד, כי הוא לא ייחודי רק ליהוד. הוא מתחיל בכפר טרומן  חיים מימון:
 הקו הזה עובד.  ובלעדינתנו או , והוא עובר על פני יהוד. השאלה היא אם איטועה
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 ברור.  יפעת זמיר:

 כי לבד לא נעשה את זה. חיים מימון:

 - הוא עובד משוהם ומתל אביב יפעת זמיר:

 -אז מה העניין שהוא חיים מימון:

 שיהיה לחבר'ה הצעירים איך להגיע לתל אביב בסוף השבוע. יפעת זמיר:

 זאת אומרת, הוא קיים בכל מקרה. חיים מימון:

 בוודאי.  יפעת זמיר:

 ברור. בשביל זה הוא גם זול.  הדר מימון:

 כן.  יעלה מקליס:

 אז לא עדיף לעשות ניסוי ולאפשר לו לעצור?  חיים מימון:

 עשינו ניסוי.  יעלה מקליס:

 לא, אבל זה היה בקורונה. יפעת זמיר:

 היא עשתה ניסוי והפסיקה אותו בקורונה. הדר מימון:

 ? זה היה לפני. בקורונה עצרנו אותו.-לא, למה אתם יעלה מקליס:

 אז עצרת אותו בקורונה. מה את רוצה?  הדר מימון:

 -ראבל אם אנחנו מביעים, כנבחרי ציבור, יעלה, אם אנחנו מביעים כנבחרי ציבו  יפעת זמיר:

 לא אני עצרתי, היה סגר. אתה זוכר? מדינת ישראל עצרה. לא מכיר. זה לא חל על לוחמי הגטאות.  יעלה מקליס:

. אני חושבת שיש פה,  2023אני חושבת שאנחנו, זאת אומרת, אנחנו רוצים שזה ייכנס לתקציב של    יפעת זמיר:
 שיש צורך. ,אני יודעת בוודאות

 זאת תהיה בשורה לצעירים. הדר מימון:

 כן.  יפעת זמיר:

 .5טוב, סעיף  יעלה מקליס:

 לא, רגע, רגע. איך אפשר לקדם את זה?  יפעת זמיר:

 . מה שנעשהעכשיו זה לא נושא הדיון עכשיו. זה גם לא יהיה אופרטיבי  יעלה מקליס:

 ה בבקשה?אנחנו נבקש מאנשי הקואליציה להעלות את זה. בני, תוכל לדאוג לז הדר מימון:
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בחודש האחרון גם חגגנו את חג הסיגד של הקהילה האתיופית יחד עם קייס פסחה טגאי ועם עוד   יעלה מקליס:
הכנסת  בית  את  אנחנו ממשיכים לתכנן  רקדנו עם הכתפיים.  וכולנו  היה מאוד שמח  אותנו.  לכבד  קייס שהגיע 

המדהימה נעמה  כולל  שלה,  לחברים  המענה  את  ולהרחיב  לבין ש  ,לקהילה  האתיופית  הקהילה  בין  מקשרת 
 החלפת פחי אשפה. אנחנו בתהליך של החלפת פחי אשפה.  -העירייה. הסעיף הבא 

 רעיון מבורך. זה עולה לנו כסף?  הדר מימון:

פחי אשפה לכולם. זה התחיל במזרח העיר ואנחנו מתקדמים מערבה.  5,000ברור. אנחנו מחליפים  יעלה מקליס:
על טובה  השפעה  שההחלפה   בהחלט  משתדלים  הסביבה.  איכות  ועל  השבורים  הפחים  על  הציבורי,  המרחב 

 תיעשה כשהתנועה פחותה כדי לצמצם למינימום את ההפרעה.

היה לי רעיון תועלתני לטובת המראה של העיר. אנשים, מייד כשקיבלו את הפחים, צבעו אותם עם    הדר מימון:
ה. כבר הפחים נראו ישנים לגמרי. בפעם הבאה שעושים את  המספרים ועם השמות, וכל אחד כתב מה שהוא רוצ

 המהלך הזה אולי אנחנו גם נצבע עם איזו שבלונה את הפחים של האנשים, ואז זה ייראה באמת יפה.

 ונשים גם תמונה. יעלה מקליס:

 שמים שם, מספר, כתובת. הדר מימון:

 גם את הלוגו של העירייה צריך לשים.  :ויקטור ג'נח 

זכה בפרס הצטיינות של משרד    " שקמה"גן    -יש לוגו של העירייה. יש לנו גאווה עירונית מקומית    יעלה מקליס:
החינוך. הגן היחידי מכל מוסדות החינוך במחוז שזכה בפרס החינוך היוקרתי. בין היתר על ביסוס תרבות ארגונית  

התפתח לשינוי,  חתירה  לצוות של  וברכות  רצינית,  גאווה  שזו  להגיד  הזדמנות  זו  מצוינות.  וקידום  תמידית  ות 
 בניהולה של ענת.  "שקמה"החינוכי של גן 

 איפה הוא נמצא, הגן? הדר מימון:

בסביונים. ממשיכים בעשייה. אני שמחה לעדכן שמשרד החינוך נעתר ללחץ שהפעלנו עליו, ובאופן    יעלה מקליס:
 חדש של בית הספר, במקביל לבניית שלב א'. המבנה השל להתחיל בבניית שלב ב'  חריג הוא אישר לנו

 איזה בית ספר? הדר מימון:

הספרייה, חדר המורים   ,כיתות האם עם חדרי הספח 24. הכוונה היא להשלים את "הרצל "בית ספר  יעלה מקליס:
 וכולי, לקראת תחילת שנת הלימודים הקרובה.

 , מתי הוא נמצא בתוכנית העבודה שלכם?"רמז"בית ספר  הדר מימון:

 -לא זוכרת, אבל יעלה מקליס:

 -המנכ"ל, בית ספר רמז הדר מימון:

 -אני מקווה שמשרד החינוך יעלה מקליס:

כיתות. עוד אין הרשאה    14-כיתות ו  10ן לבנייה בשני שלבים של  כבר יש תכנו  "רמז"בבית ספר    גיל סימנהויז:
 ממשרד החינוך.

ידאגו לכנס ישיבות של הוועדה שמתקצבת כדי שנוכל    , אנחנו מקווים ששר או שרת החינוך החדשים  יעלה מקליס:
 להתקדם.

 נכון? פני רעידות אדמה, במבחינת רעידות אדמה, בית הספר הזה לא עמיד  הדר מימון:
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 - את המבנה יעלה מקליס:

 הוא מבנה בן שבעים שנה.  , לא, לא, המבנה הזה הוא בן שבעים שנה הדר מימון:

סימנהויז: לא    גיל  אנחנו  אדמה,  לרעידות  וחיזוקם  במבנים  לטיפול  החינוך  משרד  של  התעדוף  במסגרת  גם 
 עדוף.יבת

 עדוף. ילא בת הדר מימון:

 לא. מבחינת רעידות אדמה. יעלה מקליס:

 אבל אנחנו לא יכולים לתעדף בתוך תוכנו?  הדר מימון:

 -אנחנו מבחינתנו גיל סימנהויז:

 . "רמז"ב 10כיתות עושים  36במקום  ,עושים "הרצל"נגיד, את בית ספר  הדר מימון:

 כיתות. 36אין  יעלה מקליס:

 ."סביונים"ב 5, "הרצל"ב 24 הדר מימון:

אני מתאר לעצמי שאתה מכיר, משרד החינוך קובע הכרה בצורך, ורק אחרי שיש הכרה בצורך הוא    גיל סימנהויז:
עוד אין הכרה בצורך. כן יקראו לנו    "רמז", ובבית ספר  "הרצל"מאשר לך הרשאות. יש הכרה בצורך בבית ספר  

לב בהרשאה  הכרה  אין  ועוד  יותר,  בערך,  וחצי  שנה  לפני  מבנה  כשהרסנו  המבנה,  אנחנו    ,נייהבהריסת  אבל 
 מבחינתנו הגשנו, הגשנו פרוגרמה ותכנון. מתקדמים.

אני מקווה מאוד שהעסק הזה ייבנה ויהיה בראש סדר העדיפויות של העירייה בראשותך, עו"ד מקליס.    הדר מימון:
 ."רמז"אני אגיד לך גם למה, כי כל הבנייה במגשימים מושתתת גם על המענים כביכול מבית ספר 

 ממש לא.  מקליס:יעלה  

 קראתי.  -אני קראתי את הנספחים, קרוא היטב. ייצגתי את החבר'ה שם. תאמיני לי, מה שכתבת  הדר מימון:

 -אני מעולם לא ביססתי את מגשימים ממש לא.  יעלה מקליס:

 היועצים שלך ביססו. הדר מימון:

 לא, ממש לא. יעלה מקליס:

 תאמיני לי, קראתי. אני אשלח לך את זה במייל, תקראי גם את. הדר מימון:

על כך שאין מספיק    ,ממש לא, ואגב, חלק מהטענות שלנו בעתירה זה על הפרוגרמה של מגשימים  יעלה מקליס:
 שטחי ציבור לתת מענה למבנה החינוך.

 יר לך.ברור, כי התבססתם על המענים מתוך העיר הוותיקה. זה מה שאני מסב הדר מימון:

 לא, אנחנו לא התבססנו על שום מענה.  יעלה מקליס:

 תקראי את מה שהגשתם. הדר מימון:
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בסדר. אנחנו לא התבססנו על שום מענים מהעיר הוותיקה בקשר למגשימים. אני שמחה לבשר    יעלה מקליס:
ות רחבה. הצוות שהשיטור העירוני חוזק בחודשים האחרונים בעוד שישה פקחים מסייעים, והיום יש לנו פעיל

בביטחון אישי ובחיזוק הביטחון האישי. השיטור גם התחדש במפקדים חדשים, יש לנו את מפקד    24/7עוסק  
לביא רן  חנוכייב  ,השיטור  אופיר  הסגן  את  לנו  אלכס  ,יש  היחידה  גרג  ,  מנהל  הביטחון    -  י 'אריאל  אגף  מנהל 

השבוע. זו הזדמנות להגיד תודה לכל המתנדבים  והאחראי על כל המערכת. לסיום, יום המתנדב הבינלאומי חל  
בעיר שנותנים מכל הלב למעננו, למען הקהילה והחברה דרך ארגוני המתנדבים השונים בכל התחומים של חינוך,  

 רווחה, איכות הסביבה וביטחון. הם הופכים את יהוד מונוסון לקהילה טובה יותר ומכילה יותר.
 

 העיר להחלת הסדר מתן הנחות בארנונה למפקדים במילואים אישור מועצת    -   2סעיף מס'  

אישור מועצת העיר להחלת הסדר מתן הנחות בארנונה למפקדים    -טוב, סדר היום. נושא ראשון    יעלה מקליס:
, שמכוחם רשאיות  1993במילואים. בחודש אוקטובר עודכנו תקנות הסדרים במשק המדינה )הנחה מארנונה(,  

מסכום הארנונה הכללית שהוטלה באותה שנת כספים על    25%עניק הנחה בשיעור של עד  הרשויות המקומיות לה
מטר בלבד משטח הנכס המשמש כדירת   100מחזיק הנכס שהוא מפקד מילואים פעיל, בהתאם לקבוע בתקנה לגבי  

זו בעבור  1.1.2022-מגורים. התיקון הוחל רטרואקטיבית מה   2022, כך שמועצת הרשות רשאית לקבוע הנחה 
זו לא זכאי לקבלת הנחה באפיק אחר של משרת   יובהר כי אין כפל הנחות ומי שזכאי להנחה  כולה או חלקה. 

ובמדיניות צה"ל, כלומר    1447מילואים פעיל. הזכאים להנחה לפי התיקון הם רק מי שנכללו בהחלטת ממשלה  
הזכאים יועברו לעירייה מצה"ל, ורק מפקד בדרג הנפרד וביחידות הלוחמות המוגדר כמשרת מילואים פעיל. נתוני  

זכאים להנחה. קביעת שיעור ההנחה וקביעת מועד תחילת מתן ההנחה מחייבת  יהיו  הנכללים ברשימות שיתקבלו  
את אישור מועצת העיר. הנחה זו לא תפגע בזכאותם של יתר תושבי העיר המשרתים במילואים להנחה בארנונה  

בעבר. הע5%בשיעור של   כפי שאישרנו  ומשרתים  ,  בכלל  רבה בהוקרת מערך המילואים  רואה חשיבות  ירייה 
ומשרתות בתפקידי פיקוד בפרט, ומבקשת להחיל את התיקון, כך שיעניק למפקדות ולמפקדים במילואים הזכאים  

. משרד הפנים יעביר  1.1.2022-, ובאופן רטרואקטיבי החל מ25%הנחה בשיעור המקסימלי של    ,והזכאיות לכך
ות שיחליטו לאמץ את ההנחות בכפוף לדיווח על מתן ההנחות בפועל. השיפוי ביחס להנחות שיינתנו  שיפוי לרשוי

. שיפוי צפוי להינתן גם בשנים הבאות. הצעת החלטה:  2023פברואר  -לעירייה במהלך ינואר  ויועבר  2022בשנת  
, 2022)תיקון( התשפ"ג,    המדינה  מועצת העיר מאשרת את תיקון צו הארנונה בהתאם לתקנות ההסדרים במשק

למי שיוגדרו על ידי    1.1.2022-מ"ר משטח נכס למגורים החל מה  100על    25%ומאשרת מתן הנחה בשיעור של  
 צה"ל, ובהתאם לרשימות שיועברו לעירייה, כמפקד מילואים פעיל.

 אנחנו מאשרים להם את זה אוטומטית או שהם צריכים לבקש? אמנון סעד:

 קבלים רשימות מהצבא.אנחנו מ יעלה מקליס:

 -אנחנו מקבלים רשימות ואנחנו אוטומטית גיל סימנהויז:

 -למה אבל, מאיזו דרגה זה הדר מימון:

זה לפי רשימה. אני קודם כל אומר, אין לנו כאן, זה לא שהעירייה קובעת מיהו העומד בהגדרת החוק.    :לניאדו גל  
רה של החוק ד. אנחנו מקבלים רשימות של מי שעומד בהגהעירייה לא קובעת את זה ואין לנו סמכות לקבוע את זה

 הזה ושל ההנחה הזאת ממשרד הביטחון. רשימה סגורה. 

 ואם החבר'ה האלה לא רוצים לקבל הנחה?  הדר מימון:

 לא רוצים לקבל? :לניאדו גל  

 -לא, רוצים להשתתף ב הדר מימון:

 הכלכלי., במאמץ המלחמתי אמנון סעד:

 במאמץ, בקופה הציבורית, לתרום את חלקם לקופה הציבורית. הדר מימון:
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 .זה משהו אחר :לניאדו גל  

כמו שאני משרת פה במילואים כבר עשר שנים כחבר מועצה ולא מקבל שום הנחה. אני דווקא בעד    הדר מימון:
 שיקבל הנחה.  ,שלא תהיה הבדלה לבין קצינים לבין פקודים. כל מי שמשרת במילואים

 יש חוק. מה שהתקנה העבירה. אתה לא יכול לשנות אותה. ל:שימי בונפי 

 לא, לא, יש חוק ואנחנו יכולים לאשר או לא לאשר. הדר מימון:

 אבל אתה לא יכול לשנות אותו ולהגיד שאתה לא רוצה לעשות הבדלה בין נגדים לקצינים לחפ"שים.  שימי בונפיל:

היא שאנחנו רוצים לתת הנחות למישהו בדרגים הבאמת    אני שואל שאלה. אם אנחנו, האמירה שלנו  הדר מימון:
 שלנו.  הנחהל יםגבוהים, שלא זקוק

 -למה, פה זה מוגדר שימי בונפיל:

 אלף שקל בחודש צריכים את ההנחה שלנו?  30-20אנשים עם משכורות של  הדר מימון:

זה שהוא מפקד במערך המילואים זה לא אומר    .זה לא מוגדר בהכנסה שלהם,  אבל אתה לא יודע  :גיל סימנהויז 
 שהוא עשיר.

 זה מה שהוא אומר. זה מה שהוא אומר.  אמנון סעד:

 אני שואל, אולי הבן אדם לא רוצה הנחות.  הדר מימון:

אם אתה עכשיו מפקד במערך המילואים זה אומר שאתה עשיר. זה אומר שיש לך כסף? מה זה    שימי בונפיל:
 אומר?

 - זה אומר שהגעת לדרגת קצונה גבוהה לא, הדר מימון:

 אז מה?  שימי בונפיל:

 שעדיין משתמשים בך. הדר מימון:

 זה אומר שיש לך כסף?  ,אם אתה סא"ל במילואים במילואים. שימי בונפיל:

 לא, זה לא אומר. יפעת זמיר:

 זה לא מה שהוא אמר. אמנון סעד:

 - לדרגת קצין בכירהוא אמר שאם הגעת , זה מה שהוא אמר שימי בונפיל:

 -לא, מה הקשר, במילואים אמנון סעד:

 זה מילואים.  ,זה מה שהסברתי לו שימי בונפיל:

 כמה יש? רוני. שנייה. רוני, רוני, כמה יש?  יעלה מקליס:

 כמה כסף זה? שימי בונפיל:

 אנשים.  12 רוני חלמיש:
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 אנשים.  12 יעלה מקליס:

 אנשים. 12תעצור,  אמנון סעד:

 אתם רציניים?  הדר מימון:

 כן.  יעלה מקליס:

 ממדינת ישראל מתגייסים. 50%זה לא מצחיק, חבר'ה, רק  יפעת זמיר:

אם הם יבקשו ממך הנחה. יש אנשים    התתקשר אליהם ותרא,  ? תתקשר אליהם12אתה יודע מה?    הדר מימון:
 שעובדים ברשתות )לא ברור(.מונוסון, -בעיר יהוד שהם יותר נזקקים להנחות

 יש לך מה להגיד. ,זה מה שמדינת ישראל החליטה, הדר. על כל החלטה של מדינת ישראל שימי בונפיל:

 ( מדברים יחד ) 

 חיים, אמנון, יפעת, יוסי, שימי, אני. יאור, ויקטור, בני, דקלה, למי בעד?  יעלה מקליס:

 אני נמנע.  הדר מימון:

 הדר נמנע.  יעלה מקליס:

 :  הצבעה 

 טל, חיים מימון, אמנון סעד, יפעת זמיר,  - יעלה מקליס, ליאור גלבוע, ויקטור ג'נח, בני רזניק, דקלה שן    10   -בעד  
 יוסי חזן, שימי בונפיל                    

 

 הדר מימון      1  - נמנע  

 -אנחנו מעודדים את אנשי המילואים אמנון סעד:

 אין בעיה, נעודד את כולם. לא רק את המפקדים. :הדר מימון 

אם זה מה שיעודד אותם לצאת למילואים, אני בעד. אם זה יעודד אותם לצאת למילואים, ההנחה   אמנון סעד:
 שתיתן להם.

 זו סוג של הערכה. יעלה מקליס:

 לפעמים זו לא הכמות, זה היחס. שימי בונפיל:

 טוב. ההחלטה אושרה ברוב קולות עם הימנעות של הדר מימון.  יעלה מקליס:

 

 

 

 

קולות את תיקון צו הארנונה בהתאם לתקנות ההסדרים במשק המדינה : מועצת העיר מאשרת ברוב החלטה
מ"ר משטח נכס למגורים, החל מיום  100על  25%ומאשרת מתן הנחה בשיעור של  2022 -)תיקון(, התשפ"ג 

 למי שיוגדרו על ידי צה"ל, בהתאם לרשימות שיועברו לעירייה, כמפקד מילואים פעיל. 1.1.2022
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מס'   בסך    -   3סעיף  כספית  תמיכה  לחלוקת  תמיכות  ועדת  להמלצות  העיר  מועצת  ש"ח    735,000אישור 
 2022למוסדות ציבור מתקציב תמיכות  

 __________________________________________________________________ _____________________________________________________________________________________________________________________________ ________________________________ 

אנחנו עוברים לסעיף השלישי. אישור מועצת העיר להמלצות ועדת תמיכות לחלוקת תמיכה כספית    יעלה מקליס:
. צורפו הפרוטוקולים של ישיבות הוועדה המקצועית 2022ש"ח למוסדות ציבור מתקציב תמיכות    735,000  בסך

כנספח לסדר היום, כשהצעת ההחלטה מפורטת בפניכם. הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת את המלצות ועדת 
, לפי הפירוט כאן.  2022ש"ח מתקציב תמיכות    735,000התמיכות לחלוקת תמיכה כספית למוסדות ציבור בסך  

 אני בטוחה שכולכם קראתם, אז אני מציעה להצביע. 

 אני רוצה להגיד כמה מילים. חיים מימון:

 בבקשה, חיים.  יעלה מקליס:

נקודות   10נקודות, קבוצה זו קיבלה    10קיבלה  "בנספח, תחת העמותה לקידום הספורט, אני קורא:    חיים מימון:
 בכל השאר אין שחקנים מקומיים? מה הרעיון פה? אני מבקש הסבר.  ".שילוב שחקנים מקומיים ןנוספות בגי

 בתבחינים שקבענו לקבוצות מקצועיות יש תוספת ניקוד בעבור שילוב שחקנים מקומיים. גיל סימנהויז:

 אבל, אז זה אומר שכל השאר הם לא מקומיים? אני לא מבין.  חיים מימון:

 כן.  גיל סימנהויז:

 כל הקבוצות האלה הן קבוצות מקומיות של תושבי העיר, שמן הסתם ברובן שחקנים מקומיים. חיים מימון:

 לא נכון, יש קבוצות כדורגל שאין להן בקושי שחקן אחד מקומי. שימי בונפיל:

 רוב רובן של הקבוצות פה הן קבוצות של מקומיים, מה אתם משחקים אותה? נו, באמת.  הדר מימון:

 נקודות כי משולבים גם מקומיים? 10מה הרעיון פה שעוד  חיים מימון:

 הם רצו לתת סכום יותר גדול, זה הכול.  הדר מימון:

רוצה קבוצת שמורכבות רק    את בני המקום. אתה לא לשתף  בסוף אתה רוצה לעודד את הקבוצות    גיל סימנהויז:
 משחקנים מקצועניים שבאים מכל מיני מקומות.

 הנקודות הראשונות? 10אז על מה  חיים מימון:

 יש תבחינים מסודרים, על מה הם מקבלים.  גיל סימנהויז:

אלף שקל, לפטאנק? מה הם עושים עם הכסף? מה עושים, ארוחות, מה    12.5יש להם מה לעשות עם    הדר מימון:
ם שם? אני הייתי שם, הם משחקים עם כדורים שלהם, המתקן הוא מתקן של עיריית יהוד. מה עושים עם עושי
 אלף שקל? מה עושים, נו, בואו תגידו לי.  12.5

הם משתתפים בתחרויות, עושים פעילות הדרכה, מארחים כל מיני קבוצות. הם לא מזמן גם היו    גיל סימנהויז:
 מאוד יפים, הקבוצה מיהוד. ,דרך אגב ,יםהישג יםמשיג םבתחרות בחו"ל. ה

מדהימה. הם באמת עושים   הדר, במקרה אני קצת מעורב בקבוצה הזאת, יש בה פעילות מטורפת  ליאור גלבוע:
 פעילות מדהימה. גם קהילתית, גם ספורטיבית ועם הצלחות בינלאומיות.

 ? אנשים מבחוץ זהאז זה אומר שהגרעין  חיים מימון:
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 - לא, לא, פה אין אנשים מבחוץ, פטאנק, אם אני לא טועה גלבוע:ליאור  

 יש.  יעלה מקליס:

 מעט מאוד. מה האחוז? ליאור גלבוע:

 הרוב מבחוץ או שהרוב מיהוד? חיים מימון:

 הרוב מיהוד.  שימי בונפיל:

 -אני רוצה להגיד משהו יעלה מקליס:

 כמה אנשים יש בפטאנק? הדר מימון:

 וזהו. נקודות מההתחלה  20ריכים לתת להם אז היו צ חיים מימון:

 , נכון? 70? 70כמה אמרנו שיש להם?  יעלה מקליס:

 ? 70איך  הדר מימון:

 ויש עוד במונוסון. , פה ביהוד 70 יעלה מקליס:

 ?70-זה ביחד עם רוטמן, ה בן ציון רזניק:

 . דרך אגב, צר לי על זה שקבוצת ההוקי התפרקה. על זה צר לי.70-רוטמן הוא ה הדר מימון:

הייתי בקשר בנושא הזה וניסיתי לראות אם יש מישהו שמכיר ושאפשר למצוא מדריכים.    אורנית ישעיהו שוורץ:
שגם הוא  זה ממש נושא ספציפי הרי, אי אפשר להביא מדריך שלא מכיר את הענף הזה. ניסיתי לעזור והוא אמר  

 ניסה ולא מצליחים.

 - הדר, אני מציעה לך ללכת לראות את הפטאנק. אלה אנשים יעלה מקליס:

 אני עובר שם מדי פעם, אני רואה שם את רוטמן. הדר מימון:

תעזוב, יש שם עוד אנשים חוץ מרוטמן ויש גם נשים. יש שם לא מעט נשים, ויש שם הוויי, וזה    יעלה מקליס:
 עיסוק מאוד מעניין לגיל השלישי.

 - אפרופו נשים יפעת זמיר:

 למה את מפריעה לי באמצע? אני עוד לא סיימתי. יעלה מקליס:

 בבקשה.  יפעת זמיר:

כלף, שמרכז את המועדון, זה באמת לנסות לשלב צעירים יותר,  ואחד האתגרים שהצבתי בפניו יוסי    יעלה מקליס:
 רוח צעירה יותר לספורט הזה. קצת במיוחד כשהוא נמצא סמוך לתיכון, שיוכלו להשתלב בדבר הזה ויוכלו לתת 

 יש פרסומת בטלוויזיה של בחור צעיר שזורק. יכול להיות שזה ישפיע.  חיים מימון:

 אולי. טוב.  יעלה מקליס:

 רגע, שאלה. יעלה, שאלה לגבי ספורט נשים. אני לא רואה פה לא כדורשת ולא מאמאנט. ר:יפעת זמי 



   19/22בת מועצה מן המניין מס'  י פרוטוקול יש 
 5/12/22מיום  

 

 36מתוך    17עמוד  
 

 

 מאמאנט היא לא עמותה מוכרת.  אורנית ישעיהו שוורץ:

 היא לא עמותה מוכרת? יפעת זמיר:

 לא. אורנית ישעיהו שוורץ:

 מה זאת אומרת? יפעת זמיר:

זאת אומרת שהיא לא מוכרת במינהל הספורט. היא לא מוכרת בארץ, לא מוכרת תחת שום    אורנית ישעיהו שוורץ:
 -הגדרה. הן עובדות מאוד קשה כדי להיות מוכרות ברמה הארצית הציבורית

 אז זה מתוקף מה? יפעת זמיר:

שוורץ: ישעיהו  ת  אורנית  עובדת  היא  תמיכות.  להגיש  שיכולה  עמותה  לא  שהיא  קריטריונים  כמה  חת  מתוקף 
 המתנ"ס, היא נתמכת דרך המתנ"ס.

 -אבל כשרשויות תומכות ב יפעת זמיר:

גם אנחנו תומכים. גם אנחנו, אני מגישה יוזמה עבור המאמאנט בכל שנה, מקבלת תקציב    אורנית ישעיהו שוורץ:
 וכל מינהל הספורט מכיר את זה ביוזמות דרך סל הספורט. 

 אז זה פשוט לא דרך תמיכות? יפעת זמיר:

 נכון. נית ישעיהו שוורץ:אור 

 וכדורשת זה כן תמיכות? מה הקריטריונים בין תמיכות ללא תמיכות? אם אפשר. יפעת זמיר:

 זה סיפור ארוך. יעלה מקליס:

 - רשם העמותות שימי בונפיל:

 -לדעתי מאמאנט רשומה כעמותה, אבל יפעת זמיר:

ניתנות למוסדות ציבור, כלומר, עמותות ש  שרית קפלן: רווח שעומדות בקריטריונים של התמיכות  לא למטרת 
משרד הפנים. צריכים להגיש לנו את כל המסמכים, ובעיקרון זו צריכה להיות עמותה, לא זכור לי שקיבלנו בקשה  

  , לא ממאמאנט ולא ממשהו שקשור לכדורשת. ייתכן שהם פשוט לא מאוגדים בצורה שמזכה אותם במתן תמיכות
 אבל בתקציבים בצורה אחרת. 

 בתקציבים עקיפים במתנ"ס הם מקבלים.  י בונפיל:שימ 

 -דווקא לא מהמתנ"ס, מהעירייה אנחנו מעבירים אורנית ישעיהו שוורץ:

 ."קולות קוראים"מגישים  יעלה מקליס:

 אז מה ספורט הנשים שבעצם מקבל תמיכה לא דרך תמיכות? מאמאנט בכדורשת? מהעירייה. יפעת זמיר:

 לא הבנתי את השאלה. הספורט של מאמאנט ספציפית, מה היה השנה? אורנית ישעיהו שוורץ:

 כן, כן כי ספורט נשים, אני מסתכלת פה על ספורט נשים. יפעת זמיר:

 שבים על ספורט נשים, מאמאנט זה לא ספורט הנשים היחיד.יש הרבה דברים שיו אורנית ישעיהו שוורץ:
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 לא, אני מבינה, ברור. גם כדורשת זו ליגה אחרת לגמרי ממאמאנט. יפעת זמיר:

כן, יש לנו הרבה פעילות של קידום בנות ונערות בספורט. יש לנו עכשיו את הפרויקט    אורנית ישעיהו שוורץ:
 - "אתנה קלאב" שיוצא. יש לנו

 תמיכות, את אומרת. כאבל לאף אחת לא  יפעת זמיר:

 - זה, יש הבדל בין פעילות אורנית ישעיהו שוורץ:

 הכדורגל והכדורסל, יש פה גם נשים. ךזה בתו יעלה מקליס:

,  יש את הכדורסל השנה שנפתח, שלוש קבוצות ליגה שמשחקות בהן ילדות, נערות ונשים  אורנית ישעיהו שוורץ:
לקידום הספורט. יש פעילות רחבה של מחלקת הספורט לקידום ספורט נשים, יש בתוך זה חלק מתוך העמותה  ש

 בתי הספר שאנחנו מעודדים, יש שגרירות אתנה שאנחנו מעודדים.

 -לא, אבל נגיד אליצור נשים. סתם אני אומרת. או הפועל יפעת זמיר:

 יש מכבי יהוד נשים. שימי בונפיל:

 דרך התמיכות?אבל למה הן לא מקבלות  יפעת זמיר:

 בתוך העמותה, יחד עם הבנים. יעלה מקליס:

 יש בתוך התבחינים תוספת עבור קבוצות נשים. תחת האגודות הן מגישות ומקבלות תוספת. גיל סימנהויז:

 בתוך המספר.  יעלה מקליס:

 הפועל בני יהוד, יש גם קבוצת נשים.  שימי בונפיל:

 תר. ואז הם מקבלים תקציב גבוה יו גיל סימנהויז:

 רציתי לשאול לגבי העמותה ש"אחריי" הרי ביטלו ביהוד את הפעילות, ונכנסה עמותה אחרת. יפעת זמיר:

 לא בתמיכות. ",קול קורא למתן שירות"היא לא בתמיכות, היא ב גיל סימנהויז:

שירת  "של  כן, יש לי גם הערה. אנחנו כל שנה, אני חושב, בכמה שנים האחרונות, חוזרים שוב לנושא    הדר מימון:
עמותה שנותנת פה שירות ותומכת רבות בתושבי העיר שלנו. אני חושב שהיא משתפת פעולה, כבר דיברנו  ",  מרים

על זה גם בכמה ישיבות הקודמות ודיברנו גם על כך שהיא אולי לא מצויה בקטגוריה הנכונה ושאולי נעביר אותה 
 לקטגוריה אחרת.

 אז העברנו אותה קטגוריה. יעלה מקליס:

 היא כבר עברה קטגוריה. גיל סימנהויז:

זה לא פותר את    ,שנייה, שנייה, שנייה. זה שמעבירים אותה קטגוריה אבל לא מביאים לה את הכסף  הדר מימון:
הבעיה. זה שמעבירים אותה קטגוריה, דיברנו על זה כבר בשנה שעברה. אני לא כל כך מבין איך זה קורה, שהם,  

יהוד בעיר  נרחבת  בצורה  שירות  מספקים  דעתי,  התקציב  -לפי  על  נשענים  לא  הם  חב"ד.  כמו  לפחות  מונוסון, 
נחות לעומת חב"ד, שמקבל את הסכום הזה באופן    העירוני מבחינת מתקן חלוקה, ועדיין מקבלים סכום שהוא 

עקבי במשך הרבה מאוד שנים. עיני אינה צרה בחב"ד, אבל אני חושב שלא צריך להפלות בין העמותות האלה, 
 במיוחד למי שמכיר את פועלם בעיר הזאת. עכשיו, הנושא הזה צריך לבוא לידי תיקון.    ,שנותנות את השירות הזה

נו את זה, אבל אני יודע שבכל שנה אנחנו מדברים על זה. בכל שנה כל מה שאומרים נכנס  אני לא יודע איך תתק
 מהאוזן הזאת ויוצא מהשנייה. 
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 הדר, אמרנו שאנחנו מכבדים, נכון? יעלה מקליס:

 לא, מכבדים, בוודאי. הדר מימון:

 אז זה לא מכבד, מה שאמרת עכשיו.  יעלה מקליס:

 -אבל איך קורה הדר מימון:

 שאלה ואנחנו נענה.  שאלת שאלה, תשים נקודה, תשים סימן יעלה מקליס:

 - אז בואי תסבירי לי איך קורה ש הדר מימון:

 אז בוא אני אסביר. תסיים. אני מכבדת אותך, תסיים. יעלה מקליס:

מימון: וה  הדר  זה  על  דיברנו  שעברה  ובשנה  השנה,  כל  מסוימים  בסכומים  חב"ד  את  שאתם  הצגתם  בטחתם 
עדיין חזרנו לאותו מנהג, שאני חושב שהוא מנהג לא כל כך תקין, לתת כל מיני חוות  , ומעבירים אותה קטגוריה

,  Xדעת לוועדה בלי שיש לאנשים את היכולת לבוא ואתה יודע, לעשות מעין שימוע כזה. באו, אמרו עליך משהו,  

Y, Z ,,לא רואים את ה ואתה נשאר עם הדבר הזה. אנחנו, חברי המועצה - 

 הדר, אני יכולה לבקש ממך משהו? יעלה מקליס:

 הדו"ח החסוי הזה. הדר מימון:

 אני יכולה לבקש ממך משהו?  יעלה מקליס:

 -את יכולה רק, את יכולה רק להבטיח לתושבים שלך הדר מימון:

 -אני יכולה לבקש ממך יעלה מקליס:

 שיהיה שוויון בחלוקת הכספים. הדר מימון:

שתשים סימן שאלה בסוף השאלה, כי אני חושבת שהסברת מספיק ואני חושבת שאין מקום להטיל   יעלה מקליס:
 דופי במי מהחברים שהגיש המלצות.

 לא הטלתי דופי. הדר מימון:

 אתה חבר בעמותה הזאת? ויקטור ג'נח:

 ויקטור, ויקטור. ,ויקטור יעלה מקליס:

 לא, אני סתם שואל. אתה לא חבר? היא לא מתנהלת בבית הכנסת שאתה המנהל שלו? ג'נח:ויקטור  

 לא.  הדר מימון:

וחב"ד היא עמותה לא פוליטית.    לא? לא? לא? על מי אתה מדבר? זו עמותה פוליטית קודם כל   ויקטור ג'נח:
ת באותו בית כנסת שאתה  אוקיי? תתחילו לדבר אמיתי פה בשולחן הזה. אתה חבר בעמותה הזאת, היא מתנהל

 חבר בעמותה. אז בגלל זה אתה מעלה את זה? אם אתה מעלה, אני יכול להעלות. 

 ויקטור, ויקטור, בוא נירגע.  יעלה מקליס:

 -הוא אמר דבריםשנייה רגע, שנייה. אבל מפאת גילך,  הדר מימון:
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 אני עומד מאחורי הדברים שלי. ויקטור ג'נח:

 סליחה. קודם כל אתה שאלת אותי שאלה. אני לא רוצה להיכנס לוויכוח הזה. יעלה מקליס:

 אני אסביר לו כדי שיידע, חבל. ,הוא ניסה להטיל בי דופי הדר מימון:

 -הדר, בוא. אני, את הוויכוח ביניכם יעלה מקליס:

 לא, זה לא ויכוח, סליחה. הדר מימון:

 תנהלו אחר כך. יעלה מקליס:

 - אם הבן אדם טוען שאני חבר בעמותה הדר מימון:

 אני שאלתי, לא אמרתי שאתה חבר. שאלתי אותך אם אתה חבר, תגיד לא וזהו. ויקטור ג'נח:

 אני לא חבר בעמותה. הדר מימון:

 נגמר. זהו, נגמר. ויקטור ג'נח:

 הגיד לך גם שהעמותה פועלת מבית הכנסת שייסד סבי, דוד סלמון בלחסן ז"ל.אני יכול ל הדר מימון:

 אני יודע איפה היא מתפללת, אני במקרה מתפלל שם. אתה לא.  ויקטור ג'נח:

 - אז יפה. היא פועלת משם, היא עושה חסד עם כל בני יהוד הדר מימון:

 אני שאלתי שאלה, אם אתה חבר בעמותה הזאת. ויקטור ג'נח:

 זה רק לטובה. אני לא חבר בעמותה.  ימון:הדר מ 

 - אתה ויקטור ג'נח:

 אתה חושב שאתה חוקר אותי בחקירה נגדית?  הדר מימון:

 לא, אתה יכול להגיד "לא" וזהו. שאלתי.  ויקטור ג'נח:

 חברים.  יעלה מקליס:

 אתה חבר בחב"ד? הדר מימון:

 הדר, הדר.  יעלה מקליס:

 -לא. אני חבר ויקטור ג'נח:

 אתה חבר בחב"ד? הדר מימון:

 אני גר ליד חב"ד. זה הכול.  ויקטור ג'נח:

 - ואתה חבר בבית הכנסת אלעזר או משהו? אנחנו פה מייצגים ציבור הדר מימון:

הדר, הדיון הזה הולך למקומות לא טובים. בוא נחזור לעניין. שאלת שאלה, תן לי לענות. אל תפריע   יעלה מקליס:
 קשה.לי, בב
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 מי מפריע לך? הדר מימון:

 - כמו שדובר יעלה מקליס:

 ויקטור, אתה חייב לי התנצלות.  הדר מימון:

 הדר, אתה אמרת שמכבדים. יעלה מקליס:

 מתנצל.  ויקטור ג'נח:

 שקלים, אז תבוא אליי. 5כל עוד זה לא עולה כסף, תאמין לי, ויקטור. תנסה להוציא  אמנון סעד:

 כנראה הדלקתי אותו עם הדו"ח הסודי.  הדר מימון:

 די, אמנון, מתי תפסיקו עם זה כבר.  ויקטור ג'נח:

 י.יש כאן איזושהי סתירה בנתונים. או שאולי אני לא יודע לקרוא. סביר להניח שזה השנ חיים מימון:

 אפשר, זה קשור למה שהעלה עכשיו הדר?  יעלה מקליס:

ובהסבר היותר מפורט   9,000פה מופיעה פעם אחת עם    "שירת מרים"אני אשאל בכל זאת. ננסה.    חיים מימון:
 -היא מופיעה פעמיים

 לא, יש שני פרוטוקולים. שרית קפלן:

 אני אענה. די, אני אענה. חברים. יעלה מקליס:

 לא הבנתי מה הבעיה.  .היא תענה לכולכםיש פה ראש עיר, ש :אמנון סעד 

 בואו.  יעלה מקליס:

תסתכל בפרוטוקול הנוסף, היו כמה דיונים. בסדר? יש סיכומי ישיבה נוספים, שצירפנו את כולם    שרית קפלן:
 האמת.

 אמרתי שאני לא יודע לקרוא. חיים מימון:

 - , ביטלנו את ה-יש עמותה שביטלו לה את ה ת קפלן:שרי 

 ?9ונתתם  6-ביטלתם את ה חיים מימון:

עמותה אחרת שלא קשורה לסעיף הזה. בוטלה לה התמיכה בגלל שהפרויקטים שהיא תכננה לעשות    שרית קפלן:
תסתכל בפרוטוקול    לא יצאו לפועל, ולכן העברנו את זה לסעיף הרווחה. זה חולק שווה בשווה בין שתי העמותות,

 הבא.

 יש לי עוד שתי שאלות. יפעת זמיר:

 רגע, עוד לא ענו. יעלה מקליס:

 בבקשה.  יפעת זמיר:
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עמותת שירת מרים, כפי שהחלטנו לפני שנה, הועברה תחת הפרק של עמותות הפועלות בתחום    יעלה מקליס:
החלוקה וההתייחסות נעשות בהתאם    הרווחה והסיוע לנזקקים. יש לנו הערכה רבה לעבודה שעושה העמותה, אבל 

 -לדו"ח שהציגה מנהלת האגף לשירותים החברתיים לצוות המקצועי שעוסק בתמיכות. עד היום

 -למה אנחנו לא מקבלים את הדוחות החסויים האלה הדר מימון:

 ?למה אתה לא מקשיב יעלה מקליס:

 - כחברי מועצה, לבחון מה מעבירים לוועדה הדר מימון:

 עד הסוף?  למה אתה לא מקשיב יעלה מקליס:

 כי הכול אמור להיות פתוח. הדר מימון:

אבל למה אתה לא מקשיב עד הסוף? דיברנו על כבוד הדדי, נכון? כבוד הדדי מתחיל בבית. עמותת    יעלה מקליס:
הרווחה, עם  ישיר  לא עסקה בקשר  היום  עד  מרים  לסיים    שירת  לי  תן  עם האגף שלנו.  עם שירותים חברתיים, 

בבקשה או שאני פשוט אוותר על הניסיון להסביר. לקח על עצמו יוסי, מחזיק תיק השירותים החברתיים, לחזק  
את הקשר עם אגף הרווחה בשנה הקרובה כדי שאפשר שמנהלת האגף, לקראת התמיכות בשנה הבאה, תמליץ  

 - . עכשיו, להזכיר לכם ש"שירת מרים"גם ל  לתת אולי תמיכה יותר גדולה

 -אבל השאלה היא  הדר מימון:

  , בשנה שעברה נתנו לה סכום מסוים  ,עוד לא סיימתי. שירת מרים לא קיבלה שום דבר לפני שנתיים  יעלה מקליס:
השנה כמעט הכפלנו את הסכום, ואני מקווה שבאמת יהיה שיתוף פעולה כזה שהצוות המקצועי בעצם ישתכנע  

תמיכות הולכות וגדלות, כפי שאתה מעריך אותה. בסדר? אז בואו    "שירת מרים"יש מקום גם לתת לעמותת  ש
 נצביע.

 אם אפשר.  ,רגע, אני רוצה להגיד משהו יפעת זמיר:

 סליחה.  יעלה מקליס:

שקל ולא   6,000כוח נשים, שביקשה    -אני רוצה רגע לשאול לגבי, אני תכף אדבר על עמותת כ"ן    יפעת זמיר:
יותר מסתכלת בפרוטוקול על הפעילות של שרית, שזו פעילות   רגע להבין משהו. אבל אני  ואני מנסה  קיבלה, 

בהם העמותות פועלות נהדרת, שהיא התקשרה בשיחות בירור טלפוניות עם נציגי העמותות ונציגי מוסדות הדת ש
בעיר. העלו שהמוסדות אכן פועלים וכולי וכולי. אנחנו ידועים שפעילות חברתית היא פעילות שדורשת השקעה  
  של שיווק, שזה בדרך כלל מה שהעמותות עושות, משווקות את עצמן כדי לקבל, מה שנקרא, מוטבים או מוטבות. 

וגרת של עמותת כ"ן. לא בהיקף מאוד גדול, אבל זו עמותה אני רוצה לספר לכולם שיעלה היא בלצורך העניין.  
 שעובדת לקידום נשים בפוליטיקה. המקומית בעיקר.

 מי, יעלה שלנו? הדר מימון:

, שנה לפני הבחירות, מבטלים 2022-יעלה שלנו, כן. גאוות העמותה. ואני באמת רוצה לדעת איך ב  יפעת זמיר:
 פעולה של כזו עמותה. 

 מה היא עושה, העמותה הזאת? שימי בונפיל:

 מה היא עושה? היא מקדמת נשים. יפעת זמיר:

 שאלת שאלה. שאלת שאלה, תקבלי תשובה, מצוין. יעלה מקליס:
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רגע. שימי שאל, אני אענה. ובכלל אני חושבת שכולנו צריכים להסתכל, ליאור, אני מדברת ואני    רגע,  יפעת זמיר:
 חושבת שזה רלוונטי גם אליך. 

 - את מתפללת בבית הכנסת של הדר מימון:

לא, לא. אז אני רוצה רגע להגיד לכולם, שתמיכות בסוף הן לא למוסדות. הן תמיכות רחבות למוסדות   יפעת זמיר:
אני מסתכלת פה על הפרופורציות.    .דתו  ,ותכף אני אגיד עוד משהו בהקשר הזה  -, ספורטיביים, רווחתיים  חברתיים

אלף ומשהו תמיכות, היינו רואים פה תמונה    700-, של ה100%-אם מישהו היה עושה לנו פאי אחד גדול של ה
  ,ות נשים. אגב, תמיד אמרנושקל לעמותה שמקדמת מנהיג  6,000-שהיא לא מחמיאה לעיר שלנו. ולא הגיוני ש

 מהאוכלוסייה. 50%נשים במפלגות שלהם כי נשים הן  50%מש"ס ועד בל"ד. כולם צריכים  ,אני מספרת לך

 אפילו יותר.  שימי בונפיל:

 לא, לא נפתרה. יש אחוז באוכלוסייה שיקבלו את המגיע להם. ויקטור, אתה מפריע לי. יפעת זמיר:

 לאן אתה הולך? יעלה מקליס:

 ואני באמת רוצה להבין למה, למה נמנעה התמיכה? פעת זמיר:י 

 אז תקבלי תשובה מצוינת. יעלה מקליס:

שמקבלת לטעמי סכום מאוד נמוך, וזה כמו סיפור    "פעמונים"ואחר כך אני רוצה לשאול לגבי עמותת    יפעת זמיר:
, זו עמותה שנותנת חכות למשפחות "פעמונים"החכות והדגים. אני לא יודעת אם מישהו מכיר פה את עמותת  
שקלים. זה אומר שיש פה איקס משפחות    2,500במצוקה כלכלית, ואני רוצה להבין מדוע סך הכול הם מקבלים  

משפחות נתמכות רווחה, אז יש פה  כנראה  שיו, עדיין יש פה מספיק והרבה יותר  שמקבלות את השירות הזה. עכ
, מבחינתי זו אותה צורת תמיכה. בסדר? "לתת"אלף שקל שנותנים סלי מזון. לא משנה, חב"ד,    50איזה, אז חב"ד  

צוקה  נותנת חכה, נותנת את האפשרות ללמוד מחדש את האופן שבו משפחה במ  " פעמונים"זה סל מזון בסוף.  
 יכולה לצאת מהמצוקה ולרכוש כלים כדי לצאת מהמצוקה. אז אני אשמח להבין. 

 אז אני אתייחס. קודם כל שאלת את אותה השאלה בשנה שעברה. גיל סימנהויז:

 מה זה? בשנה שעברה? יפעת זמיר:

 שאלת את אותה שאלה בשנה שעברה לגבי פעמונים. גיל סימנהויז:

 ."הכלבים נובחים והשיירה עוברת" שנקראאתה רואה? זה, מה  :יפעת זמיר 

 לא, אבל תקשיבי לתשובה ואולי שנה הבאה תזכרי אותה. יעלה מקליס:

 -"פעמונים", ובנוסף עמותת "פעמונים"יש תמיכה שמקבלת עמותת  גיל סימנהויז:

 אני לא שומעת, אם תוכל להגביר את הקול.  יפעת זמיר:

יש לה שני כובעים. כובע אחד הוא שהיא נותנת שירות לאגף לשירותים    "פעמונים"כן. עמותת    גיל סימנהויז:
חברתיים עבור משפחות נזקקות ומקבלת תשלום מהאגף עבור פעילות שהיא עושה עבור אותן משפחות. בנוסף  

 היא מקבלת תמיכות עבור סיוע למשפחות נוספות.

 מה זאת אומרת? יפעת זמיר:
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כלומר הם לא מקבלים רק בסעיף התמיכות, אלא הם גם ספק של האגף לשירותים חברתיים והם    גיל סימנהויז:
 נותנים שירות ומקבלים תשלום מהאגף. אוקיי? יש להם שני כובעים.

 שקל זה בתוספת לתמיכה השוטפת כספק. 2,500-אוקיי אז ה יפעת זמיר:

עבור סיוע למשפחות, בנוסף הם מקבלים גם פעילות  זו תמיכה, זו לא תוספת לתמיכה. תמיכה זה    גיל סימנהויז:
 יזומה מהאגף לשירותים חברתיים, שבגין זה מקבלים תשלום.

 שקל לשנה? באמת אני שואלת. בגדול.  2,500-רק לצורך ההבהרה, בכמה משפחות אפשר לטפל ב יפעת זמיר:

 -אבל זה לא עבור משפחה ספציפית גיל סימנהויז:

בל אתה יודע מה, עדיף, ברור שזו לא משפחה ספציפית. אני שואלת כמה, כמו שאמרת  אני מבינה. א יפעת זמיר:
. אולי זה  -אז אני מניחה שגם לעמותת,  Plug number  -פה לילד בתמיכה של ספורט, אנחנו יודעים להגיד את ה

 כולל, אולי זה נגיד לתחזוקה, לשוטף, לתשתיות, אני לא יודעת.

 אני לא יודע להגיד לך כמה.  גיל סימנהויז:

 - אלף שקל 50-אבל זה סכום שעדיף אפילו לא לציין אותו, ועל רקע התמיכה של חב"ד באזור ה יפעת זמיר:

 אני חושב שכל סכום הוא מבורך. גיל סימנהויז:

 תקשיבי לתשובה. יעלה מקליס:

סימנהויז: עמותת    גיל  עמותת  "כן" לגבי  בי  "כן",  פעילות  פה  לקיים  עם האגף לשירותים חברתיים, ניסתה  חד 
ופרסמו גם קול קורא לפעילות. לצערנו נרשמו רק שתי נשים וגם הן לא התמידו. הן מתכננות לעשות פעילות  
נוספת בחנוכה, אבל מאחר שאנחנו נותנים את התמיכות לאור פעילות שהייתה, ומאחר שהן לא הצליחו לקיים 

 .פעילות, אז הן לא זכאיות לקבל את התשלום

 לא הייתה פה פעילות של העמותה הזו.  2022-זאת אומרת שב יפעת זמיר:

 נכון.  גיל סימנהויז:

 חבל.  יפעת זמיר:

 -, כמו שאמרתי, שתי נשים הצטרפו"קול קורא"כן. פורסם  גיל סימנהויז:

 מה זה?  יפעת זמיר:

 שתי נשים הצטרפו. גיל סימנהויז:

לא, אבל אתה יודע. אנחנו חוזרים פה, כל הזמן יש פה איזה שיח שאומר שאין אנשים. אין אנשים    :יפעת זמיר 
איש. צריך שיווק וצריך הפצה    30,000בהסעות ל"נעים בסופ"ש" ואין אנשים לזה, אבל זה לא הגיוני. יש פה  

צעירים שרוצים לנסוע    זה חלק מהסיפור. אנשים צריכים לדעת שיש את השירות הזה כמו שיש  - וצריך רתימה  
שרוצות להגיע בתחבורה ציבורית כי אין להן אוטו. אז כנראה  שאין להם אוטו,  בשבת לתל אביב או משפחות  

שיש נשים שזה היה מעניין אותן. זה עניין זה שיווק. בחזון העירוני לפתח ולטפח את הדבר הזה, וצר לי לשמוע  
עיר ואנחנו אחת מהן, ואין פעילות מהסוג הזה למרות שראש   ראשות  14שזה לא קורה בעיר הזאת. יש בישראל  

 העיר הייתה יכולה להיות מנטורית מאוד משמעותית מהסוג הזה. זה מאוד מאכזב. 
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לא הצליחה להרים פה    " כן". אם עמותת  "כן"אנחנו עושים הרבה פעילות ולאו דווקא בעמותת    יעלה מקליס:
 משהו, אז אין שום סיבה לתת לה תמיכות.

 ."ויצו"אין בעיה, אבל זה לא שיש אלטרנטיבה. זו לא שדולת הנשים עובדת פה, או   יפעת זמיר:

 - בלי להמעיט יעלה מקליס:

לא, לא. אין לי שום עניין היום, אין לי מניות בעמותה הזאת למרות שניהלתי אותה. אבל אני אומרת,   יפעת זמיר:
, עם כל  "אמונה"לא רק  ",  אמונה". לא רק  "נעמת"ואת    "ויצו"ויש את    "כן"יש את שדולת הנשים ויש את עמותת  

 הכבוד.

 - טוב. אנחנו יעלה מקליס:

 אולי תפתחי איזה חוג.  ,כולת להיות מנטוריתאבל קיבלת פה מחמאה, את י הדר מימון:

הדר, אני מנטורית גם בלי לעשות מזה כותרות וגם בלי לעשות מזה תיאוריות וגם בלי להשמיץ פה   יעלה מקליס:
גם הוצאנו מכתב לגבי הסיפור  ו  פונים אליי ואני מייצגת גם את העיר וגם את הנשים   , במועצת העיר. ברוך השם

 . ןהפירגותודה רבה על  ,הזה של החינוך, הכול בסדר. באמת

 מה זה החינוך? הסיפור של מעוז?  הדר מימון:

 -טוב, מי בעד? שימי, יוסי יעלה מקליס:

 אתה נמנע עוד פעם? ויקטור ג'נח:

 אתה יודע מה? בעקבות ההערה שלך אני נמנע.  הדר מימון:

 חיים, דקלה, בני, ויקטור. אוקיי, מי נגד?  יעלה מקליס:

 אני נמנע.  הדר מימון:

 אמנון. אתה נמנע? ליאור, הדר, יעלה מקליס:

 אני לא שבע רצון מאופן החלוקה. הדר מימון:

 ויפעת נמנעו. טוב, ההחלטה התקבלה ברוב קולות. יעלה מקליס:

 :  הצבעה 

 ני רזניק, ויקטור ג'נח ב טל,  - יעלה מקליס, שימי בונפיל, יוסי חזן, חיים מימון, דקלה שן    7   - בעד  

 יפעת זמיר הדר מימון, ליאור גלבוע, אמנון סעד,     4  -   נמנע
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: מועצת העיר מאשרת ברוב קולות את המלצות ועדת התמיכות, לחלוקת תמיכה כספית למוסדות ציבור  החלטה      
 , כדלהלן: ₪2022 מתקציב תמיכות    735,000בסך  

 

סכום התמיכה   שם המוסד  מס' 
 המומלץ 

 הערות 

 ייצוגי - אגודות ספורט תחום הישגי 

    ₪   25,000 אליצור יהוד  1

 ₪   25,000 הפועל בני יהוד )בוגרים(  2
 

העמותה לקידום הספורט   3
 )כדורסל בוגרים( 

50,000    ₪ 
 

העמותה לקידום הספורט   4
 )פטאנק( 

12,500    ₪  

  ₪    13,889 מועדון בדמינטון יהוד  5

 אגודות ספורט להן מחלקות נוער 

  ₪    65,147 הפועל בני יהוד   1

  ₪    60,943 ביהוד העמותה לקידום הספורט   2

  ₪    24,573 הפועל ג'ודו יהוד  3

  ₪    6,116 מועדון בדמינטון יהוד  4

 תנועות נוער 

העירייה העבירה לתנועה   ₪   172,506 "הצופים" יהוד  1
₪    145,053סכום נוסף בסך  

כחלק מסבסוד מפעלי הקיץ  
לנוער, בהתאם להחלטת  

 .   4.7.22מועצת העיר מיום  

העירייה העבירה לתנועה   ₪   81,867 "הצופים" מונוסון  2
₪    70,686סכום נוסף בסך  

כחלק מסבסוד מפעלי הקיץ  
לנוער, בהתאם להחלטת  

 .   4.7.22מועצת העיר מיום  

 "בני עקיבא"  3

 
 

העירייה העבירה לתנועה   ₪    29,056
₪    6,663סכום נוסף בסך  

כחלק מסבסוד מפעלי הקיץ  
לנוער, בהתאם להחלטת  

 .   4.7.22מועצת העיר מיום  
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סכום התמיכה   שם המוסד  מס' 
 המומלץ 

 הערות 

  מוסדות העוסקים בתחום הדת ושימור המסורת 

  ₪   12,000 בית כנסת "היכל אלעזר"  1

  ₪   10,000 בית כנסת "בית מאיר"  2

  ₪   6,000 בית כנסת "שערי אלקנה"  3

  ₪   8,000 בית כנסת "בית הלוי"  4

  ₪    4,000 בית כנסת לעולי ביאליסטוק  5

  ₪    4,000 בית כנסת "שערי צדק"  6

  ₪    4,000 עמותת "ליל שישי"  7

  ₪    2,000 משען לתלמיד  8

  ₪    2,000 מתיבתא  9

 מחקר של המסורת היהודית ו/או העדתית מוסדות העוסקים בשימור ו/או  

  ₪   8,000 עמותת "אעלה בתמר"  1

  עמותות הפועלות בתחום הרווחה, הבריאות והקהילה 

  ₪   10,000 ידיד לחינוך  1

  ₪    16,903 כנפיים של קרמבו  2

 עמותות הפועלות לרווחת אנשים חולים ובעלי מוגבלויות 

  ₪   8,000 אקי"ם  1

  ₪    6,000 חברים לרפואה   2

 עמותות הפועלות בתחום הרווחה וסיוע לנזקקים 

  ₪    50,000 חב"ד  1

  ₪    2,500 עמותת פעמונים   2

  ₪    9,000 עמותת "שירת מרים"  3

 עמותות הפועלות לקידום מעמד האישה 

  ₪    6,000 אמונה  1
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 -אני רוצה רק בהימנעות שלי בבקשה לנמק ולומר שאנחנו מבקשים יפעת זמיר:

 למה, את נמנעת? ויקטור ג'נח:

 - אני נמנעת. ואני מבקשת, אני לא אמנע את התמיכות כפי שצוינו ופורטו פה, אבל אני אומרת שוב ש  יפעת זמיר:

 אז את לא נמנעת? יעלה מקליס:

 - ולהסתכל שוב יפעת זמיר:

 היא נמנעת אבל היא לא מונעת. היא לא יכולה למנוע כי הצבעתם בעד.  הדר מימון:

 -היא לוקחת את זכות ה יעלה מקליס:

שאם היינו מסתכלים על פאי התמיכות של העיר בשנה הזאת, אני חושבת שזו    ,אבל אני אומרת שוב  יפעת זמיר:
את האופן שבו אנחנו כולנו מתנהלים  תעודת עניות לעיר, האופן שבו מחולקות התמיכות, והתמיכות לא מביעות 

וזה מאוד    ,אחת מהפעילות שהיינו רוצים לראות פהשום  . זה לא מבטא שום תמיכה ב2022-כעיר במדינת ישראל ב
 חבל.

אני רוצה גם לנמק את ההימנעות שלי באמירה צופה פני עתיד. אנחנו יושבים כאן שנה אחרי שנה    הדר מימון:
ני מקווה שההימנעות שלי היום תהיה סמן לכך שאני מקווה שבעוד שנה לא תבואו ניתנות. א  כל שנה    והבטחות

 ."שירת מרים"ותספרו את אותם סיפורים על עמותת 

 אני גם מחזק את מה שאתה אומר. יוסי חזן:

 כן, טוב.  יעלה מקליס:

. באמת, אנחנו נעבוד על זה  "שירת מרים"אני מצביע בעד אבל אני מחזק כל מילה שאתה אומר לגבי    יוסי חזן:
ואני חושב שמגיע להם לפחות כמו חב"ד. בדיוק. הם עושים את אותה העבודה, זו לא תנועה פוליטית ולא שום  

 מחזק אותך לגמרי.אני דבר. הם עושים את אותה העבודה בדיוק. 

יוסי, אני רוצה להגיד משהו. אי אפשר לטפח, רגע, שנייה. אני אומרת   יפעת זמיר: , במקביל לטיפוח של  אבל 
 עמותות נזקקים ותמיכה במשפחות הנזקקות, לטפח במקביל טיפול שמוציא אותן מזה. 

 . יש, יש יוסי חזן:

 אני מסכים איתך במאה אחוז. הדר מימון:

 - לא ייתכן יפעת זמיר:

 - לא, יש ברווחה הרבה ערוצים כאלה שכן יוסי חזן:

 -כן, אז אני אומרת, אם יפעת זמיר:

 - ומנחים אותם יוסי חזן:

 -אולי כדאי לשקול הדר מימון:

 אבל אין מה לעשות שאנשים בסופו של דבר זקוקים לדברים האלה. יוסי חזן:

 -אולי כדאי לשקול, יעלה הדר מימון:
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 וזה לא רק בחגים, זה במשך כל שבוע.  יוסי חזן:

 - אני מבינה, אבל אתה מבין שככל שהדבר הזה יפעת זמיר:

רב שמעון וגם אצל הרב בוזגלו, זו פשוט פעילות שאי אפשר לעצור אותה. אני היום קיבלתי גם אצל ה  יוסי חזן:
אז אני מפנה אותה לרב שמעון או לרב בוזגלו. אין מה    ,טלפון מאישה שבוכה לי בטלפון שאין לה אוכל בבית

 לעשות.

 אני מבינה, אבל אני רוצה להגיד לך משהו.  יפעת זמיר:

 -אני מזעיק אותם באמצע הלילה, אני קורא לרב בוזגלו ואני מבקש שיפתח לי את הדלת יוסי חזן:

 אתה עושה עבודת קודש. תקשיב.  יפעת זמיר:

ובוא תיתן לי למשפחה שאין לה מה לאכול. הוא בא ופותח את הדלת. בגלל זה להגיד "תנועה פוליטית"    יוסי חזן:
 זה לא מקובל עליי בכלל. 

 כימה איתך.אני מס יפעת זמיר:

 לא מקובל. לא מקובל בכלל. יוסי חזן:

 ואני רוצה להגיד לך יותר מזה. ,זה ממש לא מקובל ופוגע יפעת זמיר:

 למה כל שנה מרגישים שדופקים אותנו?  ",שירת מרים"אז אם מסכימים עם כל מילה, בתמיכה ב הדר מימון:

 אני מבטיח לך.  אנחנו נתקן את העוול הזה. יוסי חזן:

 -אני רוצה להגיד לך יפעת זמיר:

 אבל יפעת, את עוד פעם אומרת את הדברים וזה לא נכון.  יעלה מקליס:

 - אבל אני יפעת זמיר:

 עבודה בשירותים החברתיים עם המשפחות הקשות נעשית דרך שירות ולא דרך תמיכות.ה יעלה מקליס:

 אני מבינה.  יפעת זמיר:

 רגע, תני לי לסיים. יעלה מקליס:

 יעלה, אבל הם באים לשם. הדר מימון:

. אמרה לך מיכל בשנה  "פעמונים"הדר, אני לא מדברת כרגע על הרב בוזגלו, אני מדברת כרגע על    יעלה מקליס:
עובדים על   עבור שירות למשפחות האלה. אנחנו  "פעמונים"שעברה ופירטה בפנייך כמה כסף אנחנו משלמים ל

כך שהן יקבלו חכות ולא דגים. אנחנו בהחלט עובדים על זה, אני לא זוכרת את המספרים אבל היא בהחלט פירטה  
הבא בתקציב    וגם  2022בפנייך על אותה השאלה, את העבודה. ואני יכולה להגיד, ואתם תראו גם בתקציב של  

אני לא אוהבת    -למשפחות שזקוקות לעזרתנו  , האחוז שלנו של התקציב שעוסק בסיוע  2023-עלינו לטובה ב
משמעותי. הרבה יותר מהמקובל בערים בגודל שלנו  מאד מאד    זקוקות לעזרתנו, הוא מאוד  -להגיד "נזקקות"  

 ובתקציבים כמו שלנו.

 -אבל לא סתם ירדנו ב יפעת זמיר:

 -לכן אני ממליצה לך יעלה מקליס:
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 יה. בחתך הסוציו־אקונומי, יש לנו בע יפעת זמיר:

 -אני ממליצה לך יעלה מקליס:

 אז למה לא מסייעים להם? הדר מימון:

 מסייעים להם.  יעלה מקליס:

 הרי החבר'ה האלה תופסים לך את כל הקצבה של העיר הזאת. הדר מימון:

 אני הסברתי, אתם לא מקשיבים. אתם לא מקשיבים. יעלה מקליס:

 את ראית שם, את ראית כמה אנשים באים לשם? באמת. הדר מימון:

ואני מכבדת את העבודה שהוא עושה, ואל תהפכו את זה לקרדום לחפור    ,אני הייתי שם ואני ראיתי  יעלה מקליס:
 בו בגלל שזה לא מתאים. אין קרדום.

 כנראה שאין. ,אם אנשים מגיעים הדר מימון:

גם אתה צריך להבין. יש דרך להתנהלות ויש דרך לתמיכות. ברגע  , ואנחנו, הדר, אבל אנחנו, שוב  יעלה מקליס:
 -שיוסי יחבר בצורה יותר הדוקה בין

 -מחר יש סיור שם בשטח, אני לוקח יוסי חזן:

שנייה, למה אתה מפריע? בין האגף לבין העבודה של הרב בוזגלו, ומנהלת האגף תוכל לתמוך בזה    יעלה מקליס:
 נוכל לתת את מה שאתם מעריכים שמגיע. זה הכול. 2023ראת התמיכות של בצורה חיובית ומלאה, אז לק

אני מקווה שהסיפור הזה לא יחזור על עצמו בעוד שנה, כי כבר ארבע שנים  פעם,    אז אני אומר לך שוב  הדר מימון:
 שקל האלה מחלקים אולי ביום. 9,000-חוזר על עצמו אותו הסיפור. מבטיחים להם שמחלקים. את ה

הוא גם משלים הרבה דברים   ,רק עוד שתי מילים אני רוצה להגיד, אם כבר, הדר, לגבי הרב בוזגלו  יוסי חזן:
 שחב"ד לא נותנים.

 ברור.  הדר מימון:

לאבלים בחינם. הוא עכשיו מביא ציוד רפואי לעזרה, במקום שאנשים יצאו מחוץ לעיר. הוא עושה פה    יוסי חזן:
 הרבה דברים משלימים.

אבל אתם מבינים מה קורה פה? סליחה שאני אומרת לך את זה, יוסי, לא הגיוני שכל הנזקקוּת היא    יר:יפעת זמ
 בשתי הידיים של שני רבנים. 

 מה זה משנה אם הוא רב או זה?  . מה זה משנה מי? עם זה אני לא מסכים יוסי חזן:

 יפעת, מה זה משנה? יעלה מקליס:

 כל עוד הוא נותן, שתבוא עוד עמותה. יוסי חזן:

 כל מי שנותן, ברוך הבא. אם הוא רב, אם יש לו כיפה, אם אין לו כיפה. זה לא משנה. יעלה מקליס:

 לא, זה לא קשור לכיפה. זה קשור לדור הבא של העוני. זה מה שאני אומרת.  יפעת זמיר:

 שיבוא מי שיבוא. יוסי חזן:
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 , את לא רוצה להקשיב. אני אמרתי לך בדיוק. אבל את לא מקשיבה יעלה מקליס:

אז אני מבקשת שאולי גל יוכל בתקציב הבא להראות לנו את היחס שבין התמיכות הספציפיות ברווחה    יפעת זמיר:
, מבחינתי צריכה להיות כאן במקביל עמותה שנותנת את אותה כמות של  -ובמשפחות הנזקקות, ביחס לטיפול ש

 אולי זה לא דרך תמיכות, זה בסדר גמור. כסף ליציאה. ולא משנה אם

 אבל את קיבלת, חבל שאת לא זוכרת מה אמרו לך בשנה שעברה.  יעלה מקליס:

 אבל עברה שנה. את אומרת שזה הופך להיות יותר משמעותי. יפעת זמיר:

 , למה לא. "שירת מרים"לפעילות עם  "פעמונים"אולי אפשר לחבר את  הדר מימון:

 נו גם בחתך הסוציו־אקונומי, כנראה שזה הופך להיות יותר ויותר משמעותי. אז יש פה בעיה.ואם ירד  יפעת זמיר:

 .2022-היום אנחנו בו  2019-יפעת, את בוודאי קראת שהדו"ח הוא ל יעלה מקליס:

 אבל זה לא משנה. יפעת זמיר:

 בטח שזה משנה. יעלה מקליס:

 ?2022-כי עלינו פתאום ב יפעת זמיר:

 כן, חמודה שלי, כן. יעלה מקליס:

 אוקיי, אז אני אשמח לשמוע את זה. אני חושבת שכולם ישמחו לשמוע את זה כי זה מאוד מטריד.  יפעת זמיר:

 . טוב, אז ההחלטה עברה ברוב קולות.2022בסדר, אז אנחנו נחכה שיהיו תוצאות של  יעלה מקליס:

 שאמנון גם יגיד כמה מילים. אני רוצה  הדר מימון:

 אמנון בדרך כלל יודע להגיד אם הוא רוצה לדבר. כן. אמנון, יש לך דובר חדש? יעלה מקליס:

 מה אכפת לי להעסיק אותו? -א'  אמנון סעד:

 איזה שקט הוא היום. הדר מימון:

 -תראה, כשאחרים מדברים, ומדברים לעניין אמנון סעד:

 אוקיי.  יעלה מקליס:

 אז תגיד לה, "אני מחזק את דברייך". הדר מימון:

 את מי?  אמנון סעד:

 את יפעת.  הדר מימון:

 למה אני לידה ולא לידך? תסתכל ליד מי אני יושב. אמנון סעד:

 ים את העבודה של הרב בוזגלו, אל תפריע לי. טוב. אני אסיים את הנקודה הזאת בזה שכולנו מעריכ  יעלה מקליס:

 -אני רק מבקש הדר מימון:
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 אל תפריע לי. אני מבקשת שתיתן לסיים משפט. יעלה מקליס:

 תסיימי בבקשה. ,אין בעיה הדר מימון:

 ואני אומרת את המילה האחרונה ואחרי זה ממשיכים לנושא הבא. יעלה מקליס:

לא, לא, אז תני לי להגיד משפט אחד. אני מאוד מבקש, שרית, אני מאוד מבקש שכל הדוחות שניתנים    הדר מימון:
לוועדה המקצועית, אנחנו רוצים אותם בתור נספחים לחברי המועצה. אנחנו רוצים לראות על סמך מה זה, כי עם 

 הכבוד, ואנחנו נותנים לכם את כל האמון שיש, אבל הכול צריך להיות שקוף גם לנו.  כל

 טוב.  יעלה מקליס:

 אם אתה נותן דוחות, שאנחנו גם נראה.  ,שימי הדר מימון:

 -אני מסיימת את זה שאנחנו יעלה מקליס:

 סיימנו עם הדוחות הסודיים. הדר מימון:

סודיים. אנחנו מאוד מעריכים את העבודה של הרב שמעון ושל הרב   אנחנו מאוד. אין שום דוחות  יעלה מקליס:
בוזגלו בעזרה למי שזקוק לזה. כמו שאמרתי, יוסי כמחזיק תיק השירותים החברתיים יחזק את הקשר בין הרב  

 - בוזגלו לבין האגף

 יכול להיות שיבואו עוד עמותות.  שימי בונפיל:

עכשיו אתה גם מפריע לי? נדבקת מהם? תלמד    נה ליוסי חזן()פו  - כדי שלקראת שנה הבאה נהיה  יעלה מקליס:
את הדברים הטובים, לא את הבעיות. כל פעילות שתיעשה בשיתוף פעולה עם האגף, אני בטוחה שגם תשפיע על  

 חלוקת הכספים בתחום של הרווחה. חבל, אנחנו מתעכבים על הנושא הזה. 

  500בוזגלו". אני לא רק עם הרב בוזגלו. השבוע מישהו תרם לי  לא, פשוט את אמרת "יוסי, יוסי עם הרב    יוסי חזן:
 בגטים, הבאתי את זה לרב שמעון.

 מצוין.  יעלה מקליס:

 -והוא חילק את זה בחלוקה יוסי חזן:

 זה לא במקום. יעלה מקליס:

אז שלא יהיה פה איזשהו אקט פוליטי. אני, כל מי שיבוא לעיר ויתרום וייתן, אני אעזור לו בכל הכוח.    יוסי חזן:
 לא משנה מי הוא. 

והציניות הזאת לא במקום בכל מה   יעלה מקליס: ואני רוצה להגיד שזה לא רק העניין של הביקור,  אז מצוין. 
הפעילות עם  האגף,  עם  לקשר  היא  הכוונה  לנזקקים,  מקווה    שקשור  אני  שאמרתי,  כמו  הפעולה.  שיתוף  ועם 

שתהיה להם כמה שיותר    -שלקראת השנה הקרובה, קודם כל אני מקווה שכמות הנזקקים תקטן, אבל אם כבר  
 עזרה מכל גורם. טוב, תודה רבה לכולם.

 

 

 

 



   19/22בת מועצה מן המניין מס'  י פרוטוקול יש 
 5/12/22מיום  

 

 36מתוך    33עמוד  
 

 

 

 פתיחת תב"ר להחלפה, הוספה ושדרוג של עמודי תאורה ותשתיות תאורה   -   4סעיף מס'  
 

פתיחת תב"ר להחלפה, הוספה ושדרוג של עמודי תאורה ותשתיות תאורה. סכום התב"ר    -   4סעיף    יעלה מקליס:
כחלק מהטיפול במרחב הציבורי ולאחר השלמת מהלך החלפת  קרנות הרשות.    - מיליון שקל, מקורות מימון    3.6

ת בדיקה  גופי התאורה לתאורת לד, ייזמה העירייה בדיקה של יציבות עמודי תאורה קבועים בעיר באמצעות חבר
חיצונית שבדקה באמצעות מכשירים מיוחדים את יציבות העמוד מתחת לפני השטח, זאת על מנת לצמצם, ככל  

עמודים שנדרשה    15הניתן, את האפשרות לנפילת עמוד תאורה חלילה. במסגרת בדיקת מאות עמודים נמצאו  
פם בטווח של עד שנתיים. בנוסף, עמודים שנדרש להחלי  30  -הסרתם המידית והם הוסרו והוחלפו מיד, ועוד כ

ברח'   עץ  עמודי  בהחלפת  צורך  נמצא  בעירייה,  המקצוע  גורמי  שערכו  ובדיקות  מוקד  קריאות  לניתוח  בהתאם 
העצמאות, הוספת עמודי תאורה וגופי תאורה, בין היתר ברחובות הבאים: שיבת ציון, התעשייה, רם כהן, גינה  

ז'בוטינסקי, שז"ר   לכיוון רמז, טורצ'ין, החורש, בר סימנטוב לכיוון העצמאות. לצורך  קהילתית ברח' אלפרט, 
           ליון ₪.מ 3.6טיפול בהחלפת העמודים, הוספת עמודים ותאורה, נדרש תב"ר בסך של 

 אני רוצה לשאול שאלה, ברשותך. הדר מימון:

 בבקשה.  יעלה מקליס:

יותר    הדר מימון: מבחינת ההכנות לחורף בעניין הזה של אותה חברה שבדקה את היציבות של העמודים, אני 
 חושש מהקריסה של עצים במהלך החורף לאור השינויים במזג האוויר.

 גם את זה עושים. יעלה מקליס:

 -זה עושים או הדר מימון:

 שגיא, אתה רוצה לדבר על סקר עצים מסוכנים? יעלה מקליס:

ברמה , וכן. עשינו סקר עצים לפני שנתיים, בדקנו את כל העצים בעיר ברמת האינוונטר של כל העצים  :שגיא מסר 
בכל   הלימודים  לפני תחילת שנת  עושים  אנחנו  עצים. סקר אחד  סוגים של סקרי  שני  אנחנו מחדשים  השנתית 

 דכנים את הסקר בהתאם.מוסדות הציבור, וסקר נוסף אנחנו עושים כל שנה בכל השצ"פים. אנחנו בודקים ומע

 כל מה?  הדר מימון:

 שצ"פים. שטחים ציבוריים. מתקני משחק, מדשאות. שגיא מסר:

 אבל לקראת החורף בדיקה של העצים שיכולים ליפול ולקרוס על תושבים, לא יודע. הדר מימון:

האלה בחודש  הסקרים הם חלק מההיערכות השגרתית שלנו לחורף. אנחנו מתחילים את הביקורות    שגיא מסר:
מטפלים בהם לקראת החורף. מה שנמצא אצלנו אנחנו עושים את זה אצלנו, מה    , יולי, מקבלים את הרג'קטים

שאנחנו עושים בשיתוף פעולה עם חברת החשמל או רשות החשמל, אנחנו עדיין עושים את זה כרגע איתם. בנוסף  
חודש, ואנחנו  בשעות    10מעסיקים ברמה של    אנחנו עושים בדיקות נקודתיות בעצים עם אגרונום שאנחנו  ,לזה

 אנחנו מקבלים.שעובדים בשיתוף פעולה עם פקיד היערות על כל מגרש 

 יישר כוח.  הדר מימון:

 -אני חושב שהעצים שלנו בסך הכול ברמה סבירה. אני חושב שהעצים שלנו בעיר מתוחזקים ברמה שגיא מסר:

 זה הפחד הכי גדול שלי. ,לא, אני אומר, לקראת החורף הדר מימון:
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נכון. טוב. מי בעד? מועצת העיר מאשרת פתיחת תב"ר להחלפה, הוספה ושדרוג של עמודי תאורה    יעלה מקליס:
 קרנות הרשות. פה אחד?   -. מקורות מימון ₪ מיליון  3.6ותשתיות תאורה בסך 

 

 : הצבעה 

 . פה אחד   - בעד  

 על ההסבר.תודה תודה. שגיא, : יעלה מקליס

 

 

 עיקור וסירוס חתולים   -   1128הגדלת תב"ר מס'     -   5סעיף מס'  

אלף ש"ח; מקורות מימון: קרנות   100עיקור וסירוס חתולים. סך ההגדלה:    -הגדלת תב"ר    -  5סעיף    יעלה מקליס:
העירייה פועלת באופן שוטף לעיקור וסירוס חתולי קהילה, זאת בפיקוח הווטרינרית העירונית ובשיתוף הרשות.  

והעיקור מתקציב    עם מאכילי החתולים בעיר ועמותת "תנו לחיות לחיות". העירייה מבצעת את פעולות הסירוס
בשנת   קוראים.  לקולות  בהתאם  החקלאות,  ממשרד  המתקבל  בתקציב  לעת,  מעת  ומסתייעת,   2021עירוני 

חתולי קהילה נוספים. כעת מבוקש    401)עד סוף חודש אוקטובר(    2022חתולי קהילה ובשנת    673סורסו/עוקרו  
   .2023לות סירוס ועיקור גם בשנת אש"ח נוספים לטובת המשך ביצוע פעו 100להגדיל את התב"ר בסך של 

מקורות    אש"ח.  100עיקור וסירוס חתולים בסך של    -  1128הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת הגדלת תב"ר  
 פה אחד?. מימון: קרנות הרשות

רק שנייה, רק שנייה. אני רוצה להתנגד, אני אגיד לך גם למה. שנייה רגע, באמת. אני כל שנה אומר    הדר מימון:
ז פה, את  אותו  מאשרים  ואנחנו  הזה  המבצע  את  כשיש  שנה  בכל  הזאת.  בפעם  גם  זה  את  להגיד  חייב  ואני  ה 

 . שתייםבביאליסטוק החתולים מתרבים פי 

 לא מדובר במבצע. גיל סימנהויז:

מבצע, חתולים חדשים מופיעים אצלנו בגינה. איך זה  ה בכל שנה במבצע שלכם, כשאתם מכריזים על    הדר מימון:
 יכול להיות?

 הדר, שנייה, אנחנו לא עושים מבצעים.  שגיא מסר:

 אז מה זה? הדר מימון:

 אנחנו עושים את זה ברמה השוטפת. אוקיי?  שגיא מסר:

 איך החתולים מגיעים לביאליסטוק? כל פעם חתולים חדשים, בכל מבצע. איך? הדר מימון:

 ה גם לשאר רחבי העיר. השמועה שמשפחת מימון מחלקת אוכל טעים הגיע יעלה מקליס:

 שם. ארקדשאנחנו לא מאכילים חתולים. מאכילים ליד  הדר מימון:

 הבעיה היא שהרבה מאכילים. ליאור גלבוע:

 

תאורה ותשתיות פתיחת תב"ר להחלפה, הוספה ושדרוג של עמודי פה אחד, : מועצת העיר מאשרת החלטה
 ₪. 3,600,000תאורה, בסך של 

 : קרנות הרשותמקורות מימון

. 
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 שם, לא אצלנו. הם מופיעים כל הזמן.  "ארקדש"לא, מאכילים ב הדר מימון:

 .-תפנו לחתולים שיארגנו ישיבה עם מי שצריך את השירות הזה, ואנחנו לפי זה ליאור גלבוע:

 מחזירים אותם למקום שאתם לוקחים אותם ממנו? ששאתם באמת  חאתה בטו הדר מימון:

 חייבים.  יעלה מקליס:

 אנחנו מחויבים.  שגיא מסר:

 חייבים. בואי, עזבי. אני כבר הבנתי את החייבים הזה. הדר מימון:

 למה אתה מזלזל? קליס:יעלה מ 

 לא מזלזל, אני מכיר את זה מניסיון אישי רב שנים. הדר מימון:

אנחנו עושים בקרה שכל חתול שיוצא מהעיר אנחנו סופרים אותו וכל חתול שחוזר לעיר אנחנו סופרים    שגיא מסר:
ות לחיות", שהיא עמותה  אותו גם כן. רק הווטרינרית עושה את הבקרה הזאת. אנחנו גם עושים את זה עם "תנו לחי

 -לדעתי מספיק מכובדת כדי לטפל בדברים האלה. לא עושים את זה, לשמחתי אגב, כי זה היה בכלל

 כמה חתולים יש ביהוד היום לפי סקר חתולים?  הדר מימון:

 לא סיימנו לתייג את כולם כי הם בורחים לנו כל הזמן, אבל אין לנו יכולת.  שגיא מסר:

 לכם מושג כמה יש?אז אין  הדר מימון:

 אין לנו שום יכולת, אנחנו יכולים לדעת בכמה טיפלנו. שגיא מסר:

 לא, כמה יש. כמה חתולים יש. אין הערכה?  הדר מימון:

 - אבל אין לנו שום יכולת ל ,כל חתול הרי עובר איזשהו סימון באוזן שגיא מסר:

 אז כמה כבר מסומנים? אתה יודע? בן ציון רזניק:

 לא, צריך להיות. צריך להיות. יעלה מקליס:

  500אנחנו יכולים להגיד לך כמה עשינו, לא יכולים להגיד לך כמה מסומנים. אנחנו בממוצע עושים    שגיא מסר:
היה שנה  בשנה. חתולים. לפחות כבר, פעם היינו עושים את זה רק כשהיה את משרד החקלאות, ואז זה    600עד  

 כן, שנה לא. עכשיו אנחנו עושים את זה באופן רצוף גם בלי קשר למשרד החקלאות. 

 זה מימון קרנות הרשות. :לניאדו גל  

 שמע, קרנות, לא קרנות, החתולים מתרבים ברחובות שלנו. הדר מימון:

אם הוא רוצה, למי אם יש לו חתולים בסביבה שלו, למי הוא, רגע, אל תפריע.    -הדר רוצה לדעת    יעלה מקליס:
 הוא צריך להתקשר כדי שיבואו לעקר או לסרס אותם? 

 אני מציק לו בכל דבר. ,אני, יש לי את הטלפון של שגיא הדר מימון:

 מוקד עירוני.  שגיא מסר:

 



   19/22בת מועצה מן המניין מס'  י פרוטוקול יש 
 5/12/22מיום  

 

 36מתוך    36עמוד  
 

 

 -אז מה הבעיה? אם יש הרבה חתולים בביאליסטוק, תרים טלפון לשגיא שיבוא יעלה מקליס:

 בעניינים האלה. ואני לא מציק ל הדר מימון:

 -ככל ויש גם מאכילי חתולים, אנחנו מעדיפים שיהיו מאכילי חתולים שגיא מסר:

 ליאור, אתה בעד? יעלה מקליס:

ואז הם נורא קנאים    ,והכול ביחד עם מאכילי החתוליםאז אנחנו נפגשים איתם ועושים את הלכידה    שגיא מסר:
 לזה שניקח אותם ונחזיר אותם לאותו מקום בצורה מסודרת. 

 -טוב, רק צריך לבדוק שבאמת הדר מימון:

 ואם זה מנחם אותך, אז בכל העיר יש חתולים חדשים כל הזמן. יעלה מקליס:

 איך?  הדר מימון:

 - מליטה כמה גורים ובתקווה שהם שורדיםל אמא שאינה מעוקרת מככי  יעלה מקליס:

 גם אין גדרות בין יהוד לבין סביון. אבל לא,  גל חלמיש:

 -יש בעיה דומה גם ברשויות יעלה מקליס:

 בוא תהיה אצלנו בבית שבוע. הדר מימון:

 ? פה אחד יעלה מקליס:
 

 :  הצבעה 

 פה אחד.   - בעד  

 

 תודה רבה לכולם. יעלה מקליס:

 

 הישיבה ננעלה. 

 

 אש"ח. 100וסירוס חתולים בסך של עיקור  - 1128הגדלת תב"ר פה אחד, : מועצת העיר מאשרת החלטה

 קרנות הרשות מקורות מימון:

 


